


កូនចិញ្ចឹម ១

 ...ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់ ដែលបានឮការនោះ។ មែនហើយ វាតែងតែដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុនមក “ខ្ញុំសប្បាយចិត្តនៅពេលដែលពួកគេនិយាយមកខ្ញុំថា ‘ចូរយើងចូលទៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់។’” ខ្ញុំជឿថាជាវិធីបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នោះម្តងហើយម្តងទៀត “ចូរយើងចូលទៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់។” ខ្ញុំមិនស្គាល់កន្លែងណាដែលប្រសើរជាង នៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់ទេ អ្នកក៏ដូចគ្នាមែនទេ។

2 ឥឡូវ យប់នេះ យើងមានមិត្តភក្តិខ្លះនៅទីនេះពីចចហ្គា។ ពួកគេប្រហែលជាកំពុងបើកបរមក—បន្ទាប់ពីអាហាររៀនយប់នេះ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹង... ពួកគេខ្លះពីផ្លូវចុះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងនៅបន្តទៀត។ ហើយបន្ទប់ដែលយើងមានបើកសម្រាប់អ្នក។

3 ហើយបន្ទាប់មកនៅយប់ថ្ងៃពុធយើងនឹងបន្ត សិក្សា ហើយបន្ទាប់មកទៀតបើជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ទៀត។

4 ហើយបន្ទាប់មក ចាត់តាគី ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទីប្រាំមួយ។ ដូច្នេះរាល់វិស្សមកាលរបស់អ្នកត្រូវបានគ្រោងទុក យើងរំពឹងថានឹងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនិងអស្ចារ្យនៅ ចាត់តាគី។ ជាកន្លែងដែលយើងតែងតែមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យបែបនេះ។ មិនមានមនុស្សច្រើនទេ យើងពេលខ្លះ...វានឹងមានប្រហែល...ខ្ញុំគិតថាយើងអាចដាក់មួយម៉ឺននាក់នៅក្នុងវាបានយ៉ាងងាយស្រួល។ ប៉ុន្តែជាធម្មតាកាលពីឆ្នាំមុនខ្ញុំគិតថាយើងមានប្រហែល ៧០០០ នាក់ដែលមានលក្ខណៈដូចនេះ។ ជាកន្លែងដែលផ្ទុក ប៉ុន្តែមានកន្លែងទំនេរច្រើន។ និងកោអីដែលពួកគេអាចដំណើរការបាន។ ដូច្នេះយើងកំពុងទន្ទឹងរង់ចាំរឿងនោះ។

5 និងរីករាយដែលបានឃើញបងប្អូនអ្នកដឹកនាំរបស់យើងជាច្រើននៅក្នុងនេះ។ ខ្ញុំមិនដែលនឹកឃើញពីឈ្មោះរបស់គាត់នៅទីនេះ អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ បងប្រុសហ្សូមនិងបងស្រីហ្សូម គឺអ្នកអង្គុយនៅទីនេះ ហើយក្មេងៗ យើងរីករាយដែលមានពួកគេជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ អ្នកផ្សេងទៀតបងប្រុស ជាតបងប្រុស ដុលតុន និង អូ អ្នកជាច្រើនទៀតបងប្រុស រៀលលីវ ។ ហើយបានឃើញបងប្រុស

ខូលីន កាលពីប៉ុន្មាននាទីមុននេះ។ ហើយ អូ វាពិបាកក្នុងការហៅឈ្មោះពួកគេទាំងអស់។ ប៉ុន្តែយើងពិតជាវិករាយណាស់ដែលមានអ្នកនៅក្នុងដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់នាយប់នេះ។ បងប្រុសដ៏មានតម្លៃដ៏អស្ចារ្យនេះបានអង្គុយនៅពីក្រោយខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំខណៈពេលដែលយើងនឹងបង្រៀនព្រះបន្ទូល។ ឆាលី វិករាយដែលបានជួបអ្នកនិងបងស្រី ណេលី នៅទីនេះនាយប់នេះ។ នេះគឺជា...ហើយការបង្រៀនព្រះគម្ពីរជាធម្មតា... បាទបងប្រុស រ៉េប ខ្ញុំគ្រាន់តែ...កំពុងស្វែងរកអ្នក ខ្ញុំឃើញអ្នកកំពុងអង្គុយនៅខាងក្រោយឥឡូវនេះ។

6 ការបង្រៀនព្រះគម្ពីរច្រើនតែវែងតិចតូច បន្តិច អ្នកដឹងទេ យើងហៅវាថា ការដើរនៅលើទឹកកកស្តើង។ ប៉ុន្តែយើងគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាប្រហែលជា នៅពេលនេះនិងនៅចំណុចនេះ យកល្អគួរតែយករបស់នោះមកជាមួយ—ក្រុមជំនុំទៅ ខ្ញុំគិតទៅ—ការយល់ដឹងពេញលេញ អ្វីដែលយើងមាននៅក្នុងព្រះគ្រិស្តយេស៊ូវ។ ហើយពេលខ្លះខ្ញុំគិតថាការផ្សព្វផ្សាយគឺជារឿងដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាពេលខ្លះបងប្រុស ហៀលលី បង្រៀនលើសពីនេះទៅ ទៀត វាជាការល្អ...ជាពិសេសចំពោះក្រុមជំនុំ។

ឥឡូវនេះ ការផ្សព្វផ្សាយជាធម្មតាចាប់មនុស្សមានបាបនាំគាត់នៅក្រោមការថ្កោលទោសដោយព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែការបង្រៀនបានដាក់បុរសនោះថាតើគាត់ជានរណា។ ហើយយើងពិតជាមិនអាចមានជំនឿបានទាល់តែយើងដឹងថាយើងជាអ្វី។

7 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើសហរដ្ឋអាមេរិក នៃទឹកដីយុត្តិធម៌នៅទីនេះ បានបញ្ជូនខ្ញុំទៅប្រទេសរុស្ស៊ី ក្នុងនាមជាឯកអគ្គរដ្ឋទូតនៃប្រទេសនេះ ទៅកាន់ប្រទេសរុស្ស៊ី ប្រសិនបើពួកគេបញ្ជូនខ្ញុំទៅរុស្ស៊ីជាផ្លូវការនោះ អំណាចទាំងអស់ដែលសហរដ្ឋអាមេរិកមានគឺនៅពីក្រោយខ្ញុំ។ ពាក្យរបស់ខ្ញុំគឺដូចគ្នានឹងសហរដ្ឋអាមេរិកដែរ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ជាឯកអគ្គរដ្ឋទូត។

8 ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនយើងឱ្យធ្វើជាទូតរបស់ទ្រង់ អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ អ្វីៗទាំងអស់ដែលជាព្រះ គឺអស់ទាំងទេវតារបស់ទ្រង់និងអស់ទាំងព្រះចេស្ដារបស់ទ្រង់ឈរនៅខាងក្រោយពាក្យរបស់យើងប្រសិនបើយើងត្រូវបានតែងតាំងឡើងយ៉ាងត្រឹមត្រូវ បានចាត់អ្នកនាំសារអោយទៅឯប្រជាជន។ ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែគោរពព្រះបន្ទូល ត្បិតទ្រង់បានសរសេរ

យ៉ាងឧទ្យានិកថា នោះ “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់នៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំនឹងចង់នៅស្ថានសួគ៌។ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកស្រាយនៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំនឹងស្រាយនៅស្ថានសួគ៌ដែរ។ ហើយខ្ញុំអោយកូនសោទៅឯនគរ។” អូ! ការសន្យាដ៏អស្ចារ្យដែលទ្រង់បានប្រទានដល់ពួកជំនុំ!

9 ហើយខ្ញុំ បន្ទាប់ពីថ្ងៃផ្សេងទៀត...ខ្ញុំគិតថាអ្នករាល់គ្នាជាច្រើននៅទីនេះនៅព្រឹកនេះមកដើម្បីស្តាប់ ដូចដែលខ្ញុំព្យាយាមពន្យល់ដោយរាបសារ និងសាមញ្ញដើម្បីពន្យល់ព្រះគម្ពីរ—និមិត្តដែលខ្ញុំបានឃើញពីស្ថានសួគ៌។

10 ខ្ញុំនឹងមិនសង្ឃឹមអ្វីទាំងអស់ដែលនរណាម្នាក់ធ្លាប់ប្រាប់ខ្ញុំថាព្រះបានប្រាប់ពួកគេ។ ខ្ញុំជឿទោះបីខ្ញុំមិនបានឃើញវានៅក្នុងឧបទ្វីប ខ្ញុំនៅតែចង់ជឿពាក្យរបស់បងប្រុសនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចនៅជាប់នឹងព្រះគម្ពីរ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែជឿថាប្រហែលជាបងប្រុសគ្រាន់តែយល់ច្រលំវា ថាគាត់ប្រហែលជាបានលាយវាបន្តិច។ ហើយខ្ញុំនៅតែជឿគាត់—គាត់ជាបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។

11 ហើយប្រសិនបើមានអ្វីដែលឆេះក្នុងចិត្តខ្ញុំ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹម ថាវានឹងមិនទុកចោលនៅឆ្នាំក្រោយទេ ដែលខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចអ្វីដែលបានកើតឡើងកាលពីព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យសប្តាហ៍មុនទេ។ វាបានធ្វើអ្វីមួយចំពោះខ្ញុំដែលបានផ្លាស់ប្តូរជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនខ្លាចទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្មានការភ័យខ្លាចចំពោះការស្លាប់ទេ។ ការស្លាប់គ្មានការភ័យខ្លាចទាល់តែសោះ។ ហើយវា—វាមិនសម្រាប់អ្នកទេ ប្រសិនបើអ្នកយល់។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាប្រសិនបើ...អ្នកមិនចាំបាច់មានបទពិសោធដឹងអំពីវាទេ ពីព្រោះមិនមានវិធីពន្យល់បានទេ។ អ្នកមិនអាចរកពាក្យបានទេ ពីព្រោះវាមិនមាននៅក្នុងវចនានុក្រមអង់គ្លេសឬមិនមានវចនានុក្រមផ្សេងទៀតដែរ ពីព្រោះវាស្ថិតក្នុងភាពអស់កល្ប។ អត់មានម្សិលមិញ អត់មានថ្ងៃស្អែក ទាំងអស់គឺជាបច្ចុប្បន្នកាល។ ហើយវាមិនមែនទេ “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អណាស់” និងមួយម៉ោងពីពេលនេះ “ខ្ញុំមិនមានអារម្មណ៍ល្អទេ” និងមួយម៉ោងទៀត “មានអារម្មណ៍ល្អម្តងទៀត។” បច្ចុប្បន្ននេះវាក៏តែងតែងគ្រប់ពេល។ ឃើញទេ? មិនដែលឈប់ទេ គ្រាន់តែសន្តិភាពរុងរឿង ឬអ្វីមួយ។

12 ហើយគ្មានអ្វីដែលអាចមានបាបទេ ហើយក៏មិនមានការច្រណែនដែរ វាអាចនឹងមិនមានជំងឺណាមួយនៅទីនោះ—គ្មានអ្វីដែលអាចទៅ ដល់ឆ្នេរស្ងួតបានឡើយ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំអាចមានឯកសិទ្ធិនិយាយបែបនេះ ដែល ប្រហែលជា

ខ្ញុំមិនមាន។ ប្រសិនបើខ្ញុំ មិនធ្វើដូច្នោះទេ ខ្ញុំអធិស្ឋានសូមព្រះជាម្ចាស់អភ័យទោស ឱ្យខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិ ហើយវាជាការដែលព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ ចាប់ឡើងដើម្បីមើលអ្វីមួយ ខ្ញុំចង់យោងទៅឋានសួគ៌ជាដំបូង។ ហើយបន្ទាប់មក ខ្ញុំជឿថា នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដោយឈ្មោះនេះ ខ្ញុំជឿថាវាគឺជាប៉ូលដែលត្រូវបានចាប់ លើកឡើងទៅឋានសួគ៌ទីបី។ ហើយប្រសិនបើវារុងរឿងនៅឋានសួគ៌ដំបូង តើ ស្ថានសួគ៌ទីបីមានអ្វីខ្លះ? កុំឆ្ងល់ថាគាត់មិនអាចនិយាយអំពីរឿងនេះក្នុងរយៈពេល ដប់បួនឆ្នាំ! លោកបញ្ជាក់ថាលោកមិនដឹងថារូបលោកនៅក្នុងខ្លួនឬក្រៅរាងកាយ នោះទេ។ ជាមួយសារ៉ាអេស្តារ ទោះមិនមែនដើម្បីចែករំលែក—របស់គាត់ទេ —របស់គាត់—តំណែងរបស់គាត់ រឺក៏មិនព្យាយាមធ្វើអោយខ្លួនឯងដូចជាគាត់ ត្រូវធ្វើ ប៉ុន្តែខ្ញុំអាចនិយាយជាមួយគាត់ថា ខ្ញុំមិនដឹងថាមាននៅក្នុងខ្លួននេះឬក្រៅ រាងកាយទេ។ មានតែរឿងមួយទេ វាពិតជាដូចខ្ញុំកំពុងមើលអ្នក។

13 ហើយខ្ញុំតែងតែឆ្ងល់ថាតើខ្ញុំនឹងឆ្លងកាត់ហើយខ្ញុំឃើញពពកតូចមួយអណ្តែត ដោយវិញ្ញាណ និងនិយាយ “មានបងប្អូនប្រុសស្រីដែលជា ឆាលី និងណេលី។ នោះគឺជាបងប្រុសនិងបងស្រីស្តេនសៀរទៅទីនោះ។” ដែលតែងតែធ្វើឱ្យខ្ញុំឆ្ងល់។ បើភ្នែកខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងផ្ទះ រលួយ ខូច រលួយ បើត្រចៀកខ្ញុំមិននៅទីនេះដើម្បីស្តាប់ តទៅទៀត ហើយប្រសិនបើឈាមរបស់ខ្ញុំបានត្រលប់មកវិញហើយពួកគេនឹងបាន តុបតែងវា ហើយវាស្ថិតនៅក្នុងទឹកឬក្នុងដី និង បញ្ហាស្នារតីរបស់ខ្ញុំ កោសិកា ខ្វះក្បាលរបស់ខ្ញុំ ត្រូវបានបាត់បង់ទាំងអស់ ដូច្នោះតើខ្ញុំនឹងមានអ្វីក្រៅពីវិញ្ញាណ ដែលអណ្តែតនៅជុំវិញ? ហើយនោះធ្វើឱ្យខ្ញុំអស់កំលាំង។ តើខ្ញុំចង់និយាយ យ៉ាងម៉េច? “សូស្តី បងប្រុសផាត អូ ពិតជារីករាយដែលបានជួបអ្នក! សូស្តីបង ប្រុសនេវីល តើខ្ញុំចង់ជួបអ្នកយ៉ាងណា!” ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថា “ជាការប្រសើរណាស់ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលត្រូវមើល ជាមួយមាត់ដែលត្រូវនិយាយ ជាមួយវា ស្អុយ រលួយ វាជាឆ្ងល់ តើខ្ញុំអាចនិយាយដោយរបៀបណា ‘សូស្តីបងផាត’ ‘សូស្តី បងប្រុស នេវីល’ ឬដូចជា ‘សូស្តីឆាលី’?”

14 តែឥឡូវខ្ញុំដឹងថាវាខុស។ ត្បិតវាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងបទគម្ពីរ ដែលខ្ញុំ និយាយថាវាមិនផ្ទុយទេ “ប្រសិនបើព្រះពន្លាទៅលើផែនដីនេះត្រូវខ្ទេចខ្ទី យើងមុខ ជាវង់ចា” រាងខ្មោចមួយទៀតដែលមានភ្នែក ត្រចៀក បបូរមាត់ សតិបញ្ញា។ “ប្រសិនបើរាងខ្មោចទៅលើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយ!” វាមានរាងកាយដែល

ខ្ញុំអាចមានអារម្មណ៍អាចនិយាយបាន។

15 ហើយឥឡូវនេះវាមកដល់ខ្ញុំ ពេលនេះ គឺថាលោកម៉ូសេបានស្តាប់ហើយ នៅក្នុងផ្ទះដែលមិនបានសម្គាល់អស់រយៈពេលប្រាំបីរយឆ្នាំ ហើយអេលីសេបាន ទៅស្ថានសួគ៌ ៥០០ ឆ្នាំមុន ប៉ុន្តែនៅលើភ្នំផ្លាស់ប្តូរពួកគេត្រូវបានរកឃើញនិយាយ ជាមួយព្រះយេស៊ូវ។

16 បន្ទាប់ពីសំយុងអែលបានស្តាប់យ៉ាងហោចណាស់បីទៅប្រាំឆ្នាំហើយធ្លាប់ របស់អែនខ្ញុំបានហៅគាត់ឡើង នាងក៏ក្រាបចុះអោយមុខដល់ដី ហើយពោលថា “អ្នកបានបោកបញ្ឆោតខ្ញុំ ព្រោះអ្នកគឺជាសូល ផ្ទាល់។” នាងបាននិយាយថា “ព្រោះ ខ្ញុំឃើញព្រះ!” នាងជាសាសន៍ដទៃ អ្នកឃើញទេ? “ខ្ញុំឃើញព្រះកំពុងងើបឡើង។”

17 ហើយព្រះបាទសូលមិនទាន់បានឃើញគាត់នៅឡើយទេ ហើយគាត់បាន និយាយថា “តើគាត់ជាមនុស្សដូចម្តេច? ពណ៌នាពីគាត់មកប្រាប់ខ្ញុំ។”

បាននិយាយថា “គាត់ស្គមហើយគាត់មានសម្លៀកបំពាក់នៅលើស្មារបស់ គាត់។”

18 បាននិយាយថា “សំយុងអែលដែលជាហោរាបាននាំគាត់មកទីនេះមុខខ្ញុំ។” ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់សម្គាល់ថាសំយុងអែលមិនបានបាត់បង់បុគ្គលិកលក្ខណៈ របស់គាត់ទេ។ គាត់នៅតែជាហោរា។ គាត់បានប្រាប់សូលនូវអ្វីដែលនឹងកើតឡើង នៅថ្ងៃបន្ទាប់។

19 ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ ហើយថាសេចក្តីស្តាប់មិនបន្ថយយើងទាំងស្រុងទេ ពេល យើងយំនិងសោយសោកនិងនៅផ្ទះ។ វាគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរកន្លែងរស់នៅរបស់យើង ប៉ុណ្ណោះ។ វានាំយើងពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ...តើអាយុប៉ុន្មាន? ប្រសិនបើ ខ្ញុំរស់នៅមួយម៉ោងទៀត ខ្ញុំនឹងមានអាយុច្រើនជាងដប់ប្រាំបីឆ្នាំ ខ្ញុំនឹងមានអាយុ ច្រើនជាងមនុស្សដែលមានអាយុប្រាំឆ្នាំ។ អាយុគឺគ្មានអ្វីទេ។ យើងទើបតែត្រូវបាន កំណត់នៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងដើម្បីធ្វើអ្វីមួយ។

20 មែនហើយ ឥឡូវនេះ ម្តាយដែលមានរូបសម្រស់ស្រស់ស្អាតជាច្រើនកំពុងតែ អង្គុយនៅទីនេះ ពួកគេខ្លះមានអាយុ៦០ឬ៧០ឆ្នាំ។ “មែនហើយ បងប្រុស ប្រាណ ហាំ តើខ្ញុំបានធ្វើអ្វី?” អ្នកបានចិញ្ចឹមកូនៗរបស់អ្នក។ អ្នកបានធ្វើអ្វីដែលអ្នកសន្មត ថាត្រូវធ្វើ។

21 ប្រហែលជាឪពុកចាស់ខ្លះដែលអង្គុយនៅទីនេះ និយាយថា “ល្អណាស់ ខ្ញុំ បានធ្វើស្រែចម្ការខ្ញុំ បានធ្វើកិច្ចការនេះ។ ខ្ញុំមិនដែលអធិប្បាយទេ។” ប៉ុន្តែអ្នកបាន ធ្វើអ្វីដែលព្រះបានចាត់អោយអ្នកធ្វើ។ មានកន្លែងសម្រាប់អ្នក។

22 និយាយទៅកាន់វេជ្ជបណ្ឌិតចាស់ កាលពីម្សិលមិញ មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំម្នាក់ ជា មិត្តភក្តិ អាយុ ៨៨ ឆ្នាំ។ ហើយបងថ្លៃស្រីរបស់គាត់នៅទីនេះនៅព្រះវិហារនាយប់ នេះ ហើយនាងស្គមស្គាំងដែលមានការព្រួយបារម្ភអំពីគាត់។ ហើយ ខ្ញុំបានទៅ ជួបគាត់។ ហើយនៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនិយាយជាមួយគាត់ គាត់បានស្ទាងឡើង បានប្រាប់ខ្ញុំអំពីដំណើររបបបាញ់ដែលគាត់មានជាច្រើនឆ្នាំមកហើយនៅរដ្ឋខូឡូរ៉ា ដូ ដែលជាប្រទេសតែមួយដែលខ្ញុំបបាញ់។ អស្ចារ្យនិងភ្លឺស្វាង! ហើយខ្ញុំបាន និយាយថា “វេជ្ជបណ្ឌិត តើអ្នកបានអនុវត្តរយៈពេលប៉ុន្មាន?”

23 គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលអ្នកកំពុងបោដោះ។” ហើយនិយាយបន្ត... “និង ច្រើនដង” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានអនុវត្ត យកអង្រើរបស់ខ្ញុំដាក់ក្នុងកាបូប នៅលើសេះ។ ខ្ញុំបានយកសាឡុងតូចហើយខ្ញុំបានដើរទៅ។”

24 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រូវហើយ នៅតាមបណ្តោយច្រាំងទន្លេ ពីរម៉ោង នៅពេលព្រឹក ជាមួយពិលរបស់អ្នក ព្យាយាមរកផ្ទះដែលក្មេងតូចឈឺពោះប្តូរមួយ កំពុងឈឺពោះ។”

“ត្រឹមត្រូវហើយ។”

25 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ វេជ្ជបណ្ឌិត ខ្ញុំជឿលើបន្ទាត់បែងចែកនៅ ទីនេះ រវាងជីវិតរមែងស្លាប់និងអមតភាព ព្រះជាម្ចាស់មានកន្លែងសំរាប់វេជ្ជបណ្ឌិត ចាស់ល្អៗដែលបានបំរើការបែបនេះ។”

26 ទឹកភ្នែកហូរយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងភ្នែករបស់គាត់ហើយគាត់ចាប់ផ្តើមយំ គាត់ ឈោងដៃទន់ខ្សោយហើយនិយាយថា “បងប្រុស ខ្ញុំសង្ឃឹមថាដូច្នោះ។” ពាសពេញ ទឹកដី ព្រះជាម្ចាស់វិនិច្ឆ័យព្រលឹងមនុស្ស តើគាត់ជាអ្វី។

27 បន្ទាប់មកខ្ញុំអោយបទគម្ពីរដែលគាត់ពេញចិត្តនេះដល់គាត់។ ជាច្រើនដង ភ្នំដីនៅវាលស្រែដែលមានកក់ជ្រាំនៅពេលយប់ ដោយព្យាយាមជួយនរណា ម្នាក់ ប្រហែលជាមិនដែលទទួលបានមួយកាក់សម្រាប់វាទេ ប៉ុន្តែវាមិនអីទេ។ ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅក្នុងបទគម្ពីរថា ‘មានពរហើយ

អស់ដែលអ្នកណាមានចិត្តមេត្តាករុណា ដ្បិតអ្នកនោះនឹងទទួលបានសេចក្តីមេត្តាករុណារឺញ។” ហើយនោះជាការពិត។

28 ហើយនៅយប់នេះយើងចង់កំណត់ក្រុមជំនុំនៅក្នុងមេរៀនទាំងបីនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់អនុញ្ញាត របៀបនិងអ្វីដែលត្រូវមើលទៅ អ្វីដែលយើងមាន។ យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅជំពូកទី១ នៃសំបុត្ររបស់ប៉ូលទៅកាន់អេភេសូរ។ ហើយយើងនឹងរៀនជំពូក ៣ ដំបូងក្នុងការសិក្សា ៣ បន្ទាប់របស់យើង ព្យាយាមករុំជំពូកមួយនៅពេលល្ងាច ប្រសិនបើយើងអាច។ យប់នេះ ថ្ងៃពុធ និងព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់។ អេភេសូរជំពូក ១។ ឥឡូវពេលយើងសិក្សាជាមួយគ្នា ខ្ញុំចង់និយាយរឿងនេះ សៀវភៅអេភេសូរនេះស្រដៀងនឹងគម្ពីរយ៉ូស្វេសញ្ញាចាស់យ៉ាងឥតខ្ចោះ។ អេភេសូរ សៀវភៅអេភេសូរ។

29 ឥឡូវ ចាំថា ប្រសិនបើយើងកើតឡើង ដើម្បីទទួលការបង្រៀនរបស់អ្នកគ្រាន់តែអភ័យទោសឱ្យពួកយើង ហើយសូមទ្រាំជាមួយយើងមួយពេល។ មុនពេលយើងបើកវា សូមឱ្យទ្រង់ជួយយើង ពេលយើងឱនក្បាលចុះ។

30 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំកំពុងតែចូលទៅជិតអ្នកនិពន្ធដ៏បរិសុទ្ធនិងពិសិដ្ឋរបស់ទ្រង់ ដែលមានសុវត្តិភាពជាងផ្ទៃមេឃនិងផែនដី។ ដ្បិតយើងអាននៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហៅថាព្រះគម្ពីរនោះ “ទាំងផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ តែពាក្យខ្ញុំមិនដែលបាត់ឡើយ។” បន្ទាប់មក នៅម៉ោងដ៏ឧឡារិកនេះដែលខ្ញុំបានមកធីតានេះនៅយប់នេះ មុនពេលការលោះឈាមរបស់អ្នក ជីវិតរមែងស្លាប់ដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់ទាំងនេះដែលបានកំណត់នៅទីនេះយប់នេះ ចាប់យកសេចក្តីសង្ឃឹមតិចតួចដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ដើម្បីរង់ចាំពន្លឺនោះដែលត្រូវមក។ សូមឱ្យវាឱ្យបានគ្រប់គ្រាន់ នៅយប់នេះ ដែលអ្នកជឿទាំងអស់នៅទីនេះនឹងឃើញជំហររបស់គាត់ ហើយអស់អ្នកដែលមិនទាន់បានចូលរួមក្នុងការប្រកបដ៏អស្ចារ្យនេះ នឹងនាំគ្នាចុចលើព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយគោះទ្វាររហូតដល់អ្នកចាំបើកទ្វារ។ ផ្តល់ឱ្យវាមក ព្រះអម្ចាស់អើយ។

31 យើងកំពុងអាននៅទីនេះដែលព្រះគម្ពីរនេះមិនមានការបកស្រាយជាលក្ខណៈឯកជនទេ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមកុំឃាត់ទូលបង្គំ ឬអ្នកបំរើផ្សេងទៀតដែលព្យាយាមដាក់ការបកស្រាយរបស់ពួកគេចំពោះព្រះបន្ទូលឡើយ។ សូមឱ្យយើងគ្រាន់តែអានវាហើយជឿវា ក្នុងវិធីដែលវាត្រូវបានសរសេរ។ ហើយជាពិសេស

យើងជាអ្នកឃ្នាលហ្វូងចៀម យើងជាគ្រូគង្វាលដែលនៅថ្ងៃណាមួយនឹងប្រមូល នៅក្នុងទឹកដីដ៏រុងរឿងនោះជាមួយហ្វូងចៀមតូចៗ ហើយយើងនឹងឈរនៅក្នុង វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នឹងឃើញជំនាន់មនុស្សឡើងមក ជំនាន់នោះមាន លោកប៉ូល លោកពេត្រុស លោកលូកា លោកម៉ាកុស លោកម៉ាថាយ និងអ្នក ទាំងអស់នោះផង ហើយមើលពួកគេវិនិច្ឆ័យនៅទីនោះជាមួយក្រុមរបស់ពួកគេ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យទូលបង្គំអាចរកបាន ១០ លានដុល្លា នៅនឹងព្រះបាទារបស់ព្រះអង្គ ខណៈពេលដែលទូលបង្គំបន្ទាបខ្លួនទាំងអស់ ដាក់ដៃលើជើងដ៏មានតម្លៃរបស់ទ្រង់ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ពួកគេជារបស់ ទ្រង់។”

32 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមបំពេញទូលបង្គំយើងខ្ញុំដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ ព្រះអង្គ និងដោយសេចក្តីស្រឡាញ់និងព្រះហឫទ័យសប្បុរសរបស់ព្រះអង្គ។ ហើយសូមឱ្យយើងដូចដែលក៏បានសម្តែងនៅក្នុងបទចម្រៀងជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក “កូនចៀមដែលបានស្លាប់ជាទីស្រឡាញ់អើយ ព្រះលោហិតដ៏ថ្លៃវិសេសរបស់ទ្រង់ នឹងមិនបាត់បង់អំណាចឡើយ ដរាបណាអស់អ្នកដែលព្រះបានប្រោសលោះ បានរួចផុតពីអំពើបាបហើយ។ តាំងពីពេលនោះមក ដោយជំនឿខ្ញុំបានឃើញ ស្នាមរបួសហូររបស់ទ្រង់បានផ្គត់ផ្គង់ សេចក្តីស្រឡាញ់ដែលបានលោះគឺជា ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ ហើយនឹងរហូតដល់ខ្ញុំស្លាប់។ បន្ទាប់មកនៅក្នុងអភិជន បទចម្រៀងផ្អែមជាង” គាត់បន្តនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងច្រៀងព្រះចេស្ដារបស់ព្រះអង្គ ដើម្បីសង្គ្រោះ នៅពេលដែលការថ្លែងប្រាប់ ពីអណ្តាតនេះនឹងស្ងាត់នៅក្នុងផ្លូវ។” បន្ទាប់មកផ្លូវមិនមានសេចក្តីស្លាប់សំរាប់កូនៗរបស់ទ្រង់ឡើយ។ វាគ្រាន់តែជា កន្លែងសំរាក ឬជាកន្លែងលាក់ខ្លួន ដែលអំពើពុករលួយនេះនឹងនាំឱ្យមានភាពមិន ចេះពុករលួយ។

33 សូមឱ្យយើងយប់នេះមើលឃើញ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជាធម្មតា ដូចដែល វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យយើងនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនេះ។ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវការយល់ដឹង។ ហើយដាក់យើង នៅឯតួនាទីរបស់យើង ដើម្បីឱ្យយើងអាចបម្រើដោយស្មោះត្រង់ រហូតដល់ទ្រង់មក។ យើងសូមការនេះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ និងសម្រាប់ជា ប្រយោជន៍ដល់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

34 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរអេភេសូរ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយហើយ ខ្ញុំ...តាមគំនិត

របស់ខ្ញុំ គឺជាសៀវភៅមួយក្នុងចំណោមសៀវភៅដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ វា
ទុកយើងនៅកន្លែងដែលខាលវិនិច្ឆ័យស្ថិតនៅលើដៃជើងម្ខាង ហើយអាមីនៀននី
សឹមរត់លើអវយវៈផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែគម្ពីរអេភេសូរបានគូរវាជាមួយគ្នាហើយដាក់ក្នុង
ក្រុមជំនុំ។

35 ឥឡូវ ខ្ញុំបានបញ្ចូលវាជាមួយយ៉ូស្វេ។ ប្រសិនបើអ្នកបានកត់សម្គាល់
ឃើញថាអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានគេនាំចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយមានបី
ដំណាក់កាលនៃដំណើររបស់ពួកគេ។ ដំណាក់កាលមួយកំពុងចាកចេញពី
ប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ ដំណាក់កាលបន្ទាប់គឺទិរហោស្ថាន។ ហើយដំណាក់កាល
បន្ទាប់គឺកាណាន។

36 ឥឡូវនេះ កាណានមិនតំណាងឱ្យសម័យកាលសហស្សវត្សរ៍ទេ។ វាគ្រាន់តែ
តំណាងឱ្យសម័យរបស់អ្នកឈ្នះ ការកាន់កាប់ត្រួតត្រា ពីព្រោះនៅស្រុកកាណានពួក
គេបានសម្លាប់និងដុតនិងដណ្តើមយកទីក្រុងជាច្រើន។ ហើយនឹងមិនមានការ
ស្លាប់នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ទេ។

37 ប៉ុន្តែរឿងមួយទៀតដែលវាធ្វើ វានាំមកនូវការរាប់ជាសុចរិតដោយសារ
សេចក្តីជំនឿ បន្ទាប់ពីពួកគេបានជឿលើលោកម៉ូសេហើយបានចាកចេញពី
ប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ដើម្បីដើរតាមនៅក្រោមបង្គោលភ្លើងនិង
ការទទួលទណ្ឌកម្មរបស់កូនចៀមដែលថ្វាយយញ្ញបូជានៅទិរហោស្ថាន។ ហើយ
បន្ទាប់មកចូលក្នុងទឹកដីដែលត្រូវបានសន្យា។

38 ឥឡូវនេះ តើទឹកដីសន្យាអ្វីដល់អ្នកជឿនៃសញ្ញាថ្មី? ការសន្យាគឺព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធ។ “ដ្បិតថ្ងៃចុងក្រោយនឹងមកដល់” យ៉ូអែល ២:២៨ “យើងនឹងចាក់បង្ហូរ
ព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នកនឹង
ចេះទាយ។ យើងនឹងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងទៅលើអ្នកបំរើនិងអ្នកដែល
បង្កើតដោយដៃរបស់យើង ហើយពួកគេនឹងថ្លែងព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញភាព
អស្ចារ្យនៅលើមេឃខាងលើ។ ហើយនៅលើផែនដី សសរភ្លើង និងផ្សែង និង
ចំហាយ។” ហើយពេត្រុសបាននិយាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ បន្ទាប់ពីគាត់បានយក
អត្ថបទរបស់គាត់ហើយអធិប្បាយ។ “ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យ
ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការលើកលែងទោស” ដើម្បី
លើកលែងទោសអោយ ដកហូតនូវរាល់កំហុសត្រឡប់មកវិញ។

39 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ យ៉ូស្វេ មុនពេលពួកគេឆ្លងទន្លេយ៉ាដាន់ទេ លោក យ៉ូស្វេបានមានប្រសាសន៍ថា “ឆ្លងកាត់កណ្តាលជំរំហើយសំអាតសម្លៀកបំពាក់ របស់អ្នកហើយញែកអ្នករាល់គ្នាអោយបានបរិសុទ្ធ ហើយមិនត្រូវអោយនរណា ម្នាក់មកឯប្រពន្ធរបស់គាត់ឡើយ ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ អ្នកនឹងឃើញសិរីរុងរឿង របស់ព្រះជាម្ចាស់។” ឃើញទេ? វាគឺជា—វាគឺជាដំណើរការនៃការត្រៀមខ្លួនដើម្បី ទទួលបានមរតកតាមការសន្យា។ ឥឡូវនេះ ការសន្យាដល់អ៊ីស្រាអែលគឺព្រះបាន ប្រទានការសន្យារបស់អំប្រាហាំ អំពីទឹកដីប៉ាលេស្ទីន ទឹកដីនោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់ ពួកគេរហូតទៅ។ ហើយពួកគេត្រូវតែនៅក្នុងស្រុកនេះជានិច្ច។

40 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានមកជាបីដំណាក់កាលហើយមកដល់ទឹកដីសន្យានេះ។ ឥឡូវនេះមើល វាត្រូវបានវាយបញ្ចូលយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។

41 ឥឡូវនេះ ដូចខ្ញុំបាននិយាយ មិនយល់ស្របនឹងការគិតរបស់អ្នកខ្លះទេ។ អ្នករាល់គ្នាជាមនុស្សណាសារិនដ៏មានតម្លៃ ក្រុមជំនុំនៃព្រះ ជាដើម កុំធ្វើឱ្យវា ឈឺចាប់ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមើលវាឱ្យជិតហើយមើលប្រភេទនេះ។ មើលគ្រប់កន្លែង តើមានកន្លែងណាដែលមិនទាក់ទងគ្នាយ៉ាងឥតខ្ចោះ។

42 មានបីដំណាក់កាលនៃការធ្វើដំណើរ ហើយមានបីដំណាក់កាលនៃដំណើរ នេះ។ ដ្បិត យើងត្រូវបានរាប់ជាសុចរិតដោយសារជំនឿ ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេ ស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបានលះបង់ទឹកដីអេស៊ីប ចេញមក។ ហើយបន្ទាប់មកត្រូវបាន រាប់ជាបរិសុទ្ធតាមរយៈការថ្វាយយញ្ញាបូជានៃព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ដែលបាន លាងសំអាតពីអំពើបាបរបស់យើងហើយក្លាយជាអ្នកធ្វើដំណើរនិងអ្នកស្នាក់នៅ អះអាងថាយើងកំពុងស្វែងរកទឹកដីជាទីក្រុងដែលនឹងមក ឬការសន្យា។

43 ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនៅវាលរហោស្ថាន ជាកន្លែងស្នាក់នៅដែលគ្មានកន្លែង សំរាក ធ្វើដំណើរពីមួយយប់ទៅមួយយប់ ដើរតាមបង្គោលភ្លើង ប៉ុន្តែទីបំផុតបាន មកដល់ទឹកដីសន្យាដែលពួកគេបានតាំងទីលំនៅ។

44 នោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកជឿមក។ គាត់ទទួលស្គាល់មុនថាគាត់ជា មនុស្សមានបាប។ បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានបំបែកដោយទឹក នៃការលាង ដោយ ឈាម និង... ឬការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូល ជាការ ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី ស្ទ។ ដូច្នេះដោយសារព្រះអង្គប្រោសមនុស្សអោយបានសុចរិតដោយសារជំនឿ គេ បានចូលរួមជាមួយ ហើយមានសេចក្តីសុខសាន្តជាមួយព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈព្រះ

គ្រីស្ទ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីលុបគាត់ ចូលក្នុងដំណើរ។ អ្នកយល់ទេ? ចូលទៅក្នុងការធ្វើដំណើរ! បន្ទាប់មកគាត់បាន ក្លាយជាអ្នកស្នាក់នៅនិងអ្នកធ្វើដំណើរ។ គាត់កំពុងធ្វើដំណើរទៅរកអ្វី? ការសន្យា ដែលព្រះបានធ្វើ។

45 អ៊ីស្រាអែលមិនទាន់បានទទួលការសន្យានៅឡើយទេ ប៉ុន្តែពួកគេកំពុង ធ្វើដំណើរទៅ។ ហើយដោយគ្មានការចិញ្ចឹម...សូមមេត្តាយល់។ នោះហើយជា កន្លែងដែលអ្នក ណាសារិន និង ភីលីគ្រីម ហូលីណេស ជាដើម បានដួល។ ពីព្រោះ អ៊ីស្រាអែល ពេលពួកគេមកដល់កន្លែងនៃការដេស-បារ នា ពេលដែលអ្នកស៊ើប ការណ៍បានទៅ ហើយនិយាយថា “ទឹកដីល្អណាស់” ប៉ុន្តែអ្នកខ្លះត្រឡប់មកវិញ ហើយនិយាយថា “យើងមិនអាចយកវាបានទេ ពីព្រោះទីក្រុងនានាត្រូវបាន ព័ទ្ធជុំវិញ។ ល។” ប៉ុន្តែយ៉ូស្វេនិងកាលែបបានក្រោកឈរឡើងហើយនិយាយថា “យើងនឹងយកវាបានលើសទៅទៀត!” ដោយសារតែសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដែលបាន ចុះហត្ថលេខារួចហើយ ពួកគេបានជឿលើការងារពីរនៃព្រះគុណ ការរាប់ជាសុចរិត និងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ហើយមិនអាចដើរទៅមុខទៀតបានទេ។ ហើយ សូមស្តាប់ មនុស្សជំនាន់នោះបានស្លាប់នៅទីរហោស្ថាន។ ប៉ុន្តែពីរនាក់បានទៅទឹកដីដែល បានសន្យា ហើយបានយកកសិកម្មតាំងដែលថាវាជាទឹកដីល្អ “ហើយយើងលើស ពីយកវាបានទៅទៀត ពីព្រោះវាជាការសន្យារបស់ព្រះ។” បន្ទាប់មកជំនួសឱ្យ មនុស្សដែលកំពុងបន្ត ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និយាយភាសាដទៃ ទទួល ប្រទានភាពរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពិធីជ្រមុជទឹកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាទីសំគាល់ ប្រទិញបារមី ការអស្ចារ្យ ពួកគេមានអារម្មណ៍ថាវានឹងបំបែកប្រពៃណីនៃគោលលទ្ធិ របស់ពួកគេ។ ហើយតើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះវា? វិនាសនៅលើទឹកដី! ត្រឹមត្រូវ ហើយ។

46 ប៉ុន្តែពួកអ្នកជឿ ដែលជាក្រុមជំនុំកាលែបនិងយ៉ូស្វេ ដែលកំពុងតែបំពេញ ការសន្យា ពួកគេបានឃើញនៅក្នុងទឹកដីនោះ ហើយយកដីនោះមករស់នៅ ក្នុងទឹក ដីជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ហើយយើងមិនដែលឈប់ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ សូម បន្តទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ កុំឈប់ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេ ស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ កុំឈប់ព្រោះទ្រង់បានសំអាតយើងពី ជីវិតនៃអំពើបាប។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងបានឈានដល់ឋានៈមួយ ទៅការសន្យានៃ

ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតលោកពេត្រុសបាននិយាយនៅ ថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ ថា “ដ្បិត ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នកនិងកូនចៅរបស់អ្នក ហើយ ចំពោះពួកគេដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែមនុស្សជាច្រើនដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃ យើងទ្រង់ត្រាស់ហៅ។”

47 ដូច្នោះអេភេសូរនៅទីនេះកំណត់យើងដូចជាយ៉ូស្វេ។ អ្នកកត់សម្គាល់ យ៉ូស្វេ បន្ទាប់ពីឆ្លងកាត់ទឹកដី ហើយយកទឹកដី បន្ទាប់មកគាត់បានបែងចែកទឹកដី។ “អេ ប្រាអិមនៅទីនេះ ម៉ាណាសនៅទីនេះ និងមួយនៅទីនេះ កាដនៅទីនេះ បេនយ៉ា មីននៅទីនេះ។” គាត់ចែកដី។

48 ហើយសូមកត់សម្គាល់! អូ នេះគ្រាន់តែជាការដុតដូងចិត្តរបស់យើងប៉ុណ្ណោះ! ម្តាយជនជាតិហេព្រើរនីមួយៗ ផ្តល់កំណើតដល់កូនទាំងនោះ នាងបាននិយាយ នៅកន្លែងដែលឈឺចុកចាប់ ក្នុងការងាររបស់នាង ជាកន្លែងដែលពួកគេនឹងត្រូវ បានដាក់នៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ អូ វាគឺជាការសិក្សាដ៏អស្ចារ្យ! ប្រសិនបើយើងអាច ចូលទៅក្នុងវាលអិត ដែលនឹងចំណាយពេលរាប់ម៉ោង។ ថ្ងៃណាមួយនៅពេល ដែលយើងជួសជុលព្រះវិហារយើង ខ្ញុំចង់ចូលមកចំណាយពេលមួយខែឬពីរខែ ទៀត។ សូមមើលនៅពេលដែលពួកគេម្នាក់ៗនៃម្តាយទាំងនោះ នៅពេលដែល នាងបានស្រែកឡើង “អេប្រាអិម” នៅពេលដែលនាងឈឺពោះ ដាក់គាត់នៅកន្លែង ដែលជើងរបស់គាត់កំពុងចាក់ប្រេង។ ពិតប្រាកដណាស់ពួកគេម្នាក់ៗនៅគ្រប់ ទីកន្លែងដែលពួកគេនៅ!

49 ហើយលោកយ៉ូស្វេ មិនបានដឹងរឿងនេះទេ ប៉ុន្តែតាមរយៈការបំផុសគំនិត ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បន្ទាប់ពីបានចូលទៅទឹកដីសន្យា ផ្តល់ឱ្យបុរសម្នាក់ កៗនូវការសន្យារបស់គាត់ អ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសន្យាតាមរយៈកំណើត នៅទីនោះ។

50 តើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានដាក់មនុស្សមួយចំនួននៅក្នុងពួកជំនុំតាមរយៈការ ឈឺពោះ! អូ ពួកគេទទួលបានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ នៅពេលដែលព្រះវិហារកំពុង ចូរក្រោមការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញពីពិភពខាងក្រៅ ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ថា ការសន្យារបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺពិតសំរាប់យើង ដូចជាថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ ដែរ ពួកគេស្រែកចូរនិងស្រែកចូរពេលសម្រាលកូន! ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបាន កើតមក ហើយមានទីតាំងនៅនគរព្រះ បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានដាក់

នៅក្នុងព្រះវិហារ ខ្លះជាសាវក ខ្លះជាហោរា ខ្លះគ្រូបង្រៀន ខ្លះគ្រូគង្វាល ខ្លះគ្រូ
ផ្សាយដំណឹងល្អ។ បន្ទាប់មកទ្រង់នឹងប្រទានទៅដល់ទីនោះ ដោយនិយាយភាសា
ដទៃ ការបកប្រែភាសា ចំណេះដឹង ប្រាជ្ញា អំណោយទាននៃការព្យាបាល ការ
អស្ចារ្យគ្រប់ប្រភេទ។

51 កន្លែងដែលក្រុមជំនុំនៅ...ឥឡូវនេះគឺជាគោលបំណងរបស់ខ្ញុំក្នុងការធ្វើរឿង
នេះ។ ក្រុមជំនុំតែងតែព្យាយាមយកនរណាម្នាក់មកដាក់។ ប៉ុន្តែកុំធ្វើអញ្ចឹង។ អ្នក
មិនអាចដាំពោតនៅជ្រុងអេប្រាអ៊ីមបានទេ ប្រសិនបើអ្នកគឺជាម៉ានសេ។ អ្នក
ត្រូវតែយកកន្លែងរបស់អ្នកនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយយកទីតាំងនោះ។ អូ វាកាន់តែ
ជ្រៅហើយសំបូរខ្លាំងពេលដែលយើងចូលមកដល់ទីនេះ តើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ដាក់
នរណានៅក្នុងពួកជំនុំដើម្បីនិយាយភាសាដទៃ យ៉ាងដូចម្តេច... ឥឡូវនេះ យើង
ត្រូវបានបង្រៀនជាច្រើនដង “យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវនិយាយភាសាដទៃ។” វាខុស
ហើយ។ “យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវធ្វើវា។” អត់ទេ យើងអត់ទេ។ ពួកគេទាំងអស់
មិនបានធ្វើអ្វីមួយទេ។ ពួកគេម្នាក់ៗគឺ...

52 នីមួយៗ ទឹកដីត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនិងបែងចែកដោយការបើកសម្តែង។ ហើយ
ម្នាក់ៗ ខ្ញុំអាចយកបទគម្ពីរហើយបង្ហាញវាដល់អ្នកយ៉ាងច្បាស់ ដែលគាត់បាន
ដាក់ពួកគេនៅកន្លែងដែលពួកគេត្រូវបានសន្មត់ឱ្យនៅ បើនិយាយពីទីតាំងវិញ តើ
កុលសម្ព័ន្ធពីរនិងពាក់កណ្តាលទៀតនៅជាប់នឹងទន្លេម្ខាងទៀតវិញ របៀបដែល
ម្តាយរបស់ពួកគេបានស្រែកយំនៅក្នុងកំណើតរបស់ពួកគេ និងរបៀបដែលកន្លែង
នីមួយៗត្រូវបានគេសន្មត់ថានឹងមាន។

53 ហើយឥឡូវបន្ទាប់ពីអ្នកបានចូល នោះមិនមានន័យថាអ្នកនឹងរួចផុតពី
សង្គ្រាមទេ។ អ្នកនៅតែត្រូវតស៊ូសម្រាប់រាល់ទឹកដីដែលអ្នកឈរ។ ដូច្នោះ សូមមើល
ស្រុកកាណានមិនបានតំណាងឲ្យស្ថានសួគ៌ដ៏អស្ចារ្យទេ ពីព្រោះវាជាសង្គ្រាមនិង
បញ្ហានិងការសម្លាប់និងការប្រយុទ្ធ ល។ ប៉ុន្តែវាបានតំណាងឱ្យបែបនេះ ថាវាត្រូវតែ
ជាការដើរដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។

54 នៅទីនោះហើយដែលក្រុមជំនុំកំពុងបរាជ័យនៅថ្ងៃនេះ ដើរលើផ្លូវនោះ។ តើ
អ្នកដឹងទេថាសូម្បីតែអាកប្បកិរិយាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកអាចវាយអ្នកដទៃអោយ
ជាសះស្បើយបាន? ការប្រព្រឹត្តិមិនត្រឹមត្រូវរបស់អ្នក ពីអំពើបាបដែលមិនបាន
សារភាពរបស់អ្នកដែលមិនជឿ អាចធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំនេះបរាជ័យយ៉ាងដូចគ្នា។

ហើយនៅថ្ងៃជំនុំជម្រះអ្នកនឹងត្រូវទទួលខុសត្រូវរាល់ទង្វើនេះ។ “អូ!” អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ រង់ចាំមួយភ្លែត បងប្រុស ប្រាណហាំ។” មែនហើយ នេះគឺជាសេចក្តីពិត។ គិតមើលទៅ!

55 លោកយ៉ូស្វេ បន្ទាប់ពីគាត់បានឆ្លងកាត់ទឹកដីនោះ ព្រះបានសន្យាជាមួយគាត់... គ្រាន់តែគិតថា ដើម្បីប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹងយុទ្ធនាការទាំងមូលដោយមិនបាត់បង់មនុស្ស ដោយមិនមានស្លាកស្នាម ដោយមិនចាំបាច់មានគិលានុបដ្ឋាយិកា ឬជំនួយដំបូងឬក្រុមតន្ត្រី។ អាម៉ែន។ ព្រះមានបន្ទូលថា “ទឹកដីនេះជារបស់អ្នក ទៅប្រយុទ្ធចុះ។” សូមគិត ពីការប្រយុទ្ធនឹងយុទ្ធនាការមួយ ហើយគ្មានឈើឆ្ការក្រហមអ្វីទាំងអស់ គ្មាននរណាម្នាក់នឹងត្រូវឈឺចាប់ឡើយ!

56 ហើយពួកគេបានសម្លាប់ជនជាតិអាម៉ូរីនិងជនជាតិហេត ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់ឈឺចាប់ក្នុងចំណោមពួកគេទេដរាបណាអំពើបាបចូលមកក្នុងជំរុំ។ នៅពេលដែលអេកានបានយកសម្លៀកបំពាក់របស់ជនជាតិ បាប៊ីឡូននិងមាសនោះមកលាក់ខ្លួននៅក្រោមជំរំរបស់គាត់ បន្ទាប់មកនៅថ្ងៃបន្ទាប់ពួកគេបានបាត់បង់បុរស ១៦ នាក់។ លោកយ៉ូស្វេបាននិយាយថា “ឈប់! ឈប់! រង់ចាំបន្តិច មានអ្វីខុសហើយ! មានអ្វីខុសនៅទីនេះ។ យើងនឹងហៅការតមរល្ងៃយ៉ាងលឿន។ ព្រះបានសន្យាជាមួយយើង គ្មានអ្វីធ្វើឱ្យយើងឈឺចាប់ឡើយ។ សត្រូវរបស់យើងនឹងដួលនៅទៀបដើងយើង។ ហើយមានអ្វីខុសនៅទីនេះ។ មានអ្វីមួយខុសប្រក្រតីនៅកន្លែងណាមួយ ព្រោះយើងមានបុរស ១៦ នាក់ដេកស្លាប់នៅទីនេះ។ ពួកគេជាបងប្អូនជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ហើយពួកគេបានស្លាប់ហើយ។”

57 ហេតុអ្វីបានជាពួកគេស្លាប់ ជាបុរសស្នូតត្រង់? ដោយសារតែបុរសម្នាក់បានដើរចេញពីជួរ។ អ្នកឃើញហេតុផលដែលចាំបាច់ត្រូវបង្រៀនទេ? ពួកជំនុំឈរតម្រង់ជួរគ្នា ជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ តម្រង់ជួរជាមួយព្រះជាម្ចាស់ ហើយតម្រង់ជួរគ្នាទៅវិញទៅមក ដើរដោយទៀងត្រង់ និងដោយគោរពកោតខ្លាចព្រះ នៅមុខមនុស្សទាំងអស់។ ដោយសារតែបុរសម្នាក់បានលួចខោអាវ ហើយធ្វើអ្វីមួយដែលគាត់មិនគួរធ្វើ បានយកជីវិតរបស់បុរស១៦នាក់! ខ្ញុំគិតថាវាមានដប់ប្រាំមួយ ប្រហែលជាច្រើនទៀត។ ខ្ញុំជឿថាវាជាបុរស១៦នាក់ដែលបានស្លាប់។

58 យ៉ូស្វេបានហៅ ថា “មានអ្វីខុសហើយ! ព្រះជាម្ចាស់បានសន្យា ហើយមានអ្វីខុស។”

59 នៅពេលដែលយើងនាំអ្នកជម្ងឺមករកយើង ហើយពួកគេមិនបានជាសះស្បើយ យើងចាំបាច់ត្រូវហៅការតមអាហារដ៏ឧឡារិក ហៅការជួបប្រជុំគ្នា។ មានអ្វីមួយខុសនៅកន្លែងណាមួយ។ ព្រះជាម្ចាស់បានសន្យា ហើយទ្រង់នឹងធ្វើតាមការសន្យានោះ ហើយទ្រង់នឹងធ្វើវាជាមិនខាន។

60 ហើយគាត់បានហៅឱ្យតម។ ហើយពួកគេបានរកឃើញថា ពួកគេបានបោះឆ្នោតជាច្រើន។ ហើយអេកានបានសារភាព។ ហើយពួកគេបានសម្លាប់អេកាន គ្រួសារនិងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយដុតក្លាយជាផេះចោល ហើយទុកវានៅទីនោះដើម្បីទុកជាការចងចាំ។ លោកយ៉ូស្វេបន្តធ្វើសង្គ្រាម ដណ្តើមយកអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដោយគ្មានស្លាកស្នាមឬស្នាមរបួសឡើយ។ ហ្នឹងហើយ។

61 ថ្ងៃមួយគាត់ត្រូវការពេលវេលាបន្តិចបន្តួច បន្ថែមទៀត។ ព្រះអាទិត្យកំពុងធ្លាក់ចុះ បុរសមិនអាចប្រយុទ្ធបានល្អនៅពេលយប់ទេ។ យ៉ូស្វេដែលជាអ្នកចម្បាំងដ៏អស្ចារ្យដែលបានចាក់ប្រេងតាំងរបស់ព្រះ បានដាក់នៅក្នុងទឹកដីដូចជាអេកេសូរទៅព្រះវិហារថ្មី កាន់កាប់ កាន់កាប់ ទឹកដី កាន់កាប់វា។ គាត់ត្រូវការពេលខ្លះដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ព្រះអាទិត្យសូមឈប់!” ហើយនាងបានឈរឡើងនៅប្រហែលដប់ពីរម៉ោង រហូតដល់គាត់បានយកទឹកដីបាន។ ឃើញទេ?

62 ឥឡូវនេះសៀវភៅអេកេសូរបានដាក់យើងនៅក្នុងទីតាំងរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្វីដែលពួកគេស្ថិតនៅក្នុងដែនដីបរិសុទ្ធ។ យើងមិនបានដាក់នៅក្នុងទឹកដីបរិសុទ្ធទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងគ្រាន់តែអានពាក្យមួយ មើលថាតើក្រុមជំនុំគឺល្អឥតខ្ចោះ

ខ្ញុំប៉ូល ជាសាវ័ករបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទស្របតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។...

63 អូ ខ្ញុំចូលចិត្តបែបនោះ! ព្រះបានតែងតាំងគាត់ជាសាវ័ក។ គ្មានពួកអែលឌើរបានដាក់ដៃលើគាត់ទេ គ្មានប៊ីស្យូពបានបញ្ជូនគាត់ទៅកន្លែងណាទេ ប៉ុន្តែព្រះបានហៅគាត់ ហើយតែងតាំងគាត់ជាសាវ័ក។

ខ្ញុំប៉ូល ជាសាវ័ករបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទស្របតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ធ្វើមកពួកបរិសុទ្ធ ដែលនៅក្រុងអេកេសូរ (ជាពួកអ្នកស្មោះត្រង់) ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ

64 មើលរបៀបដែលគាត់និយាយអំពីរឿងនេះ។ នេះមិនមែនសំរាប់អ្នកមិនជឿទេ។ នេះគឺសម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ វាត្រូវបានសម្រាប់អ្នកដែលបានហៅចេញ ជាអ្នកដែលបានរាប់ជាបរិសុទ្ធនិងជាអ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

65 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងពីរបៀបដែលយើងចូលក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ប្រសិនបើអ្នកងាកទៅមើលកូរិនថូសទី១ ជំពូក១២ វាបាននិយាយថា “យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលពិធីជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណតែមួយនិងក្នុងរាងកាយតែមួយ។” ដោយរបៀបណា? ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មិនមែនជ្រមុជដោយទឹកទេ អ្នកគឺជាក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែដោយគោរមងារ វិញ្ញាណ ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ។ មិនមែនដោយការចាប់ដៃគ្នា ដោយលិខិតតែមួយ មិនមែនដោយការប្រោះណាមួយឡើយ។ ប៉ុន្តែ “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងរូបកាយតែមួយ” កម្មសិទ្ធិរបស់យើង គឺជាទឹកដីដែលព្រះប្រទានដល់យើង ដើម្បីរស់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដូចជាទ្រង់បានប្រទានកាណានដល់ពួកយូដា ទ្រង់បានប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់យើងរាល់គ្នា។ “តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។” អ្នកយល់ទេ?

66 ឥឡូវនេះ គាត់កំពុងតែនិយាយទៅកាន់ពួកកាណានខាងវិញ្ញាណ អ៊ីស្រាអែលគឺជាពួកអ៊ីស្រាអែលខាងវិញ្ញាណ ដែលបានកាន់កាប់ទឹកដីនេះ។ អូ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកបានចេញពីខ្លឹមសរសេរអេហ្ស៊ីប? តើអ្នកមិនរីករាយទេដែលអ្នកចេញពីទីរេហោស្ថាន? ហើយ ចាំថា ពួកគេត្រូវបរិភោគនំម៉ាណាដែលជាអាហាររបស់ទេវតាចេញពីស្ថានសួគ៌ រហូតដល់ពួកគេឆ្លងចូលទឹកដីនោះ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានឆ្លងចូលទៅក្នុងដីនោះ នំម៉ាណាដែលបានធ្លាក់ចុះ។ នៅពេលនោះពួកគេធំពេញវ័យ ហើយពួកគេបរិភោគពោតចាស់នៃទឹកដីនោះ។ ឥឡូវ អ្នកមិនមែនជាទារកទៀតទេ ឥឡូវនេះអ្នកមិនចង់បានទឹកដោះគោជាដំណឹងល្អទេ ដែលអ្នកមិនចាំបាច់ត្រូវបំបៅដោះ និងរៀបចំផែនការ ហើយបញ្ចុះបញ្ចូលអោយមកព្រះវិហារ ឥឡូវនេះអ្នកគឺជាគ្រីស្ទានដែលមានភាពចាស់ទុំពេញលេញ ហើយអ្នកបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីញ៉ាំសាច់ដីរឹងមាំឥឡូវនេះ។ “អ្នកត្រៀមខ្លួនជាស្រេចចូលមកក្នុងអ្វីមួយ” គាត់បាននិយាយថា។ អ្នកត្រៀមខ្លួនយល់ពីអ្វីដែលជ្រៅនិងសំបូរបែប។ អូ យើងនឹងចូលទៅក្នុងវាដោយផ្ទាល់។ ហើយ

អូ វាត្រូវបានលាក់កាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវអ្នក ចូលមកនេះ ខ្ញុំកំពុងនិយាយរឿងនេះទៅអ្នក។” មិនមែនចំពោះអ្នកដែលទើបតែ ចាកចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប មិនមែនចំពោះអ្នកដែលកំពុងធ្វើដំណើរនោះទេ រីឯ អ្នកដែលនៅក្នុងស្រុកដែលបានសន្យា គេបានទទួលព្រះបន្ទូលសន្យា។

67 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់បានទទួលការសន្យាពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? អូ! តើ អ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកបាននៅលើទឹកដីនេះ? មកដល់ទីនេះ បរិភោគ ពោតចាស់ បរិភោគរបស់ដីរឹងមាំរបស់ព្រះហើយមានការយល់ដឹងច្បាស់។ របស់ អ្នក—គំនិតខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នកគឺមិនអាក់អរលទេ។ អ្នកដឹងច្បាស់ថាទ្រង់ជា នរណា។ អ្នកដឹងច្បាស់ថាទ្រង់ជាអ្វី។ អ្នកដឹងច្បាស់ថាអ្នកត្រូវទៅទីណា។ អ្នកដឹង ច្បាស់អំពីវា។ អ្នកស្គាល់ព្រះដែលអ្នកជឿតាម ហើយជឿពិតថាទ្រង់អាចថែរក្សា បញ្ជើដែលអ្នកផ្ញើនឹងទ្រង់នៅថ្ងៃប្រឆាំងណាមួយនោះ។ អូ! នោះគឺជាម្នាក់ ដែល ប៉ុលកំពុងតែនិយាយទៅកាន់ឥឡូវនេះ។ ស្លាប់ឱ្យជិត។ ឥឡូវមើល។

...ស្មោះត្រង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ

68 ឥឡូវ ខ្ញុំសូមឱ្យក្រុមជំនុំនិយាយវាម្តងទៀត។ តើយើងចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យ៉ាងដូចម្តេច? ដោយចូលរួមព្រះវិហារ? ទេ ដោយដាក់ឈ្មោះរបស់យើងនៅលើ សៀវភៅមួយ? អត់ទេ ដោយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយការពន្លឺច? ទេ តើយើង ចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយយើង រាល់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងសេចក្តីសន្យាតែមួយ គឺរូបកាយហើយជា ចំណែកទាំងអស់ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ទឹកដី។ អាម៉ែន! អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនស្អកទេ ខ្ញុំអាចស្រែកបាន។ ខ្ញុំអើយ ពេលខ្ញុំទៅដល់ដីនេះ ជា របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនៅផ្ទះហើយ។ ខ្ញុំនៅស្រុកកាណាន។ ខ្ញុំជាកម្មវត្ថុនៃអ្វីទាំងអស់ដែល ព្រះចង់ប្រើខ្ញុំ។ ខ្ញុំកំពុងដើរនៅលើទឹកដីដ៏បរិសុទ្ធ ជាកូនរបស់ព្រះមហាក្សត្រ។ ខ្ញុំ បានចេញពីស្រុកអេស៊ីបមក តាមរយៈទឹកដីសន្យា បានឆ្លងកាត់ការសាកល្បង រួច ឆ្លងទន្លេយ៉ាដាន់ចូលទៅក្នុងសេចក្តីសន្យាដ៏មានពរនេះ។ អូ តើខ្ញុំទទួលវាដោយ របៀបណា? ដោយវិញ្ញាណតែមួយ។ វិធីដូចគ្នាដែលលោកប៉ូលទទួលបានវា បាន ប្រព្រឹត្តមកខ្ញុំតាមរបៀបដដែល វាបានធ្វើលើគាត់ក្នុងវិធីដដែលវាបានធ្វើលើអ្នក។ “ដោយវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” មិនបាន បោះ គ្រាន់តែជាការបោះបន្តិចនៃវាមានអារម្មណ៍ល្អណាស់ ប៉ុន្តែបានដាក់នៅ

ក្រោម! ទាំងអស់បានហែលនៅក្រោម នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាការសន្យា។

69 អេភេសូររបស់យើង យ៉ូសេបរបស់យើង ដែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យ៉ូសេ មានន័យថា “ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។” យ៉ូសេមានន័យថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតំណាងឱ្យវានៅក្នុងខាងវិញ្ញាណដូចជានៅក្នុងធម្មជាតិ ថាគាត់គឺជាអ្នកចម្បាំងដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង។ គាត់ជាអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង។ ដូចព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយយ៉ូសេអញ្ចឹង ព្រះជាម្ចាស់ (នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) កំពុងតែធ្វើចលនាក្នុងយើង។ ហើយនៅពេលដែលអំពើបាបចូលមកក្នុងជំនុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទាមទារអោយបញ្ឈប់ “តើមានអ្វីខុសនៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ? មានអ្វីមួយខុសប្រក្រតី?” អូ អ្នកមិនអាចមើលឃើញពីរបៀបដែលយើងមានកូនប្រុសរបស់គឺសច្ចើនពេកទេឥឡូវនេះ? សូលច្រើនពេកមកពីថ្នាក់សិក្ខាសាលានិងសាលាទ្រឹស្តីហើយចេញទៅក្រៅហើយបង្រៀនរឿងមិនពិតទាំងនេះ ដូចព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាពួកគេនឹងធ្វើ។ “មើលទៅដូចជាមិនមានជំនឿទេ ពួកគេបានញែកខ្លួនចេញពីអ្នក ដោយគ្មានការសព្វគប់ជាមួយអ្នក ជាដើម មានទម្រង់បែបបទនៃការគោរពព្រះ តែបដិសេធអំណាចរបស់វា។” ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេមកពីណាទេ ពួកគេមិនអាចផ្តល់ហេតុផលណាមួយបានទេ។

70 ខ្ញុំនិយាយរឿងនេះពីបងប្រុស ប៊ូត ខ្លីបប៉ន ដែលជាមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើមានអ្វីដែលមិនស្រួល...អ្វីដែលនៅលើលោកិយនេះ គឺជាសត្វលា។ សត្វលាគឺទាបបំផុតនៃរបស់ទាំងអស់។ គាត់គឺជា...គាត់—គាត់មិនដឹងថាគាត់ជាអ្វីទេ។ គាត់មិនអាចផលិតខ្លួនឯងបានទៀតទេ។ សត្វលាមិនអាចបង្កាត់យកជាលាមួយផ្សេងទៀតបានទេ ហើយក្លាយជាសត្វលា។ គាត់បានបញ្ចប់ហើយ។ គាត់មិនដឹងថាប៉ារបស់គាត់មកពីណាទេ ហើយក៏មិនដឹងថាម៉ាករបស់គាត់ជាអ្នកណាដែរ ដ្បិតគាត់នៅតូចទេ—សត្វលាតូចនិងសេះ។ ព្រះមិនដែលធ្វើដូច្នោះទេ។ កុំធ្វើបែបនេះដាក់លើព្រះ។ ព្រះមិនដែលធ្វើបែបនោះទេ។ ព្រះមានបន្ទូលថា “អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងនាំមកនូវប្រភេទផលផ្លែរបស់វា។” បាទមែនហើយ។ ប៉ុន្តែសត្វលាគឺជា—...ប៉ារបស់គាត់ជាសត្វលាហើយម្តាយរបស់គាត់ជាសេះមួយ ដូច្នោះគាត់មិនដឹងថាគាត់ជារបស់អ្វីទេ។ គាត់—គាត់—គាត់ជាសេះដែលព្យាយាមធ្វើជាលាបូលា...ឬ—ឬគាត់ជាសេះដែលព្យាយាមធ្វើជាសត្វលា សត្វលាកំពុងព្យាយាម

ធ្វើជាសេះ។ គាត់មិនដឹងថាគាត់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកណាទេ។ ហើយគាត់គឺជា រឿងដែលពិបាកបំផុតនៅលើពិភពលោក។ អ្នកមិនអាចទុកចិត្តគាត់បន្តិចឡើយ។

71 ហើយនោះជាវិធីដែលមនុស្សជាច្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំមាន។ ពួកគេមិនដឹង ថានរណាជាប៉ារបស់ពួកគេទេ ពួកគេមិនដឹងថាម៉ាករបស់ពួកគេជានរណាទេ។ តែ អ្វីដែលពួកគេដឹង ពួកគេទាំងព្រៃសប៊ីជើរៀន មេតូឌីស បាបទីស្វ ឬពេនទីកុសុ ដ ឬអ្វីផ្សេងទៀត។ ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេមកពីណាទេ។ ហើយសត្វលាចាស់ អ្នកអាចស្រែកដាក់គាត់តាមដែលអ្នកចង់ធ្វើដាក់គាត់ ហើយគាត់នឹងឈរនៅ ទីនោះហើយបិទត្រចៀកធំហើយមើលទៅ។ អ្នកអាចផ្សព្វផ្សាយដល់ពួកគេពេញ មួយយប់ ហើយពួកគេមិនដឹងអ្វីច្រើនទេនៅពេលពួកគេចាកចេញហើយធ្វើអ្វីដែល ពួកគេបានធ្វើនៅពេលពួកគេចូលមក។ ឥឡូវ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា ជាមនុស្សឈ្លើយទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីការពិត។

72 ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលពួកគេអាចធ្វើបាន ពួកគេជាកម្មករល្អ។ អូ ពួកគេ គ្រាន់តែធ្វើការ ធ្វើការ ធ្វើការ ការងារ។ ដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងគំនិតនៃក្រុមអា មីណាន់ទាំងនេះដែលតែងតែព្យាយាមធ្វើការរបស់ពួកគេទៅស្ថានសួគ៌។ ត្រឹមត្រូវ ហើយ ជាសត្វលា។ អូ សមាគមជំនួយស្ត្រីនិងពិធីជប់លៀង សាច់មាន់ សម្រាប់ ប្រាក់ខែ គ្រូអធិប្បាយ។ “ហើយយើងត្រូវតែមានរបាំនេះ និងសង្គមនេះ។” វា គ្រាន់តែជាការងារ ការងារ ការងារ ការងារ ការងារ ហើយ ពួកគេ តើពួកគេ ធ្វើការដើម្បីអ្វី?

73 សួរពួកគេ “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿហើយ ឬនៅ?”

74 ពួកគេបិទត្រចៀក ហើយមិនដឹងថាពួកគេនៅទីណាទេ “តើអ្នកចង់ មានន័យថាយ៉ាងម៉េច? តើអ្វីៗទាំងអស់នេះនាឯណា? តើអ្នកចង់មានន័យអ្វី ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអ្វី? ខ្ញុំមិនដែលឮអ្វីសោះអំពីវា។ អូ អ្នកជាមនុស្សឆ្លាតវៃ។” សូមមើល ពួកគេមិនដឹងថា ប៉ាវរបស់គេជានរណាឬម៉ាកៗគេជានរណាឡើយ។ ហើយអ្នកត្រូវតែវាយពួកគេលើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកធ្វើ វាយនៅទីនេះហើយ វាយនៅទីនោះ ហើយវាយនៅទីនេះហើយវាយនៅទីនោះ។ ហ្នឹងហើយ គឺជាលា ចាស់។

75 ប៉ុន្តែ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា អ្នកមិនចាំបាច់ធ្វើបែបនោះទេដោយសេះហ្មត់ចត់ ពិតប្រាកដ។ គ្រាន់តែវាយនឹងរំពាត់លើគាត់ម្តង ហើយបងប្អូន គាត់នឹងទៅ។ គាត់ ដឹងថាគាត់កំពុងធ្វើអ្វី។ អូ! តើការជិះសេះហ្មត់ចត់ល្អយ៉ាងណាទៅ! និយាយបាន ល្អណាស់ “សូមអញ្ជើញមក ក្មេងប្រុស។” អូ បុរសអើយ! អ្នកគួរតែកាន់ឱ្យតឹងជាង មុន គាត់នឹងបោះជើងអ្នកទៅលើអាកាស។

76 នោះជារបៀបដែលវាកើតឡើងជាមួយពួកគ្រីស្ទានដែលមានជំនឿមុតមាំ។ ហាលេលូយ៉ា! “ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមប្រែចិត្ត អ្នករាល់គ្នា ហើយ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការលើកលែង ទោសពីអំពើបាបរបស់អ្នក។” ចប់ហើយ លឿនតាមដែលគេអាចចូលក្នុងទឹកបាន គេក៏ទៅបាត់។ ពួកគេមិនអាចសម្រាកទាំងយប់ទាំងថ្ងៃហូតដល់ពួកគេបាន ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហេតុអ្វី? អ្នកដឹងហើយថា គ្រីស្ទានដឹងថាប៉ាៗ របស់គាត់ជានរណា។ សូមមើល វាត្រូវការពេលពីរដងដើម្បីបង្កើតកូន។ ត្រឹមត្រូវ ហើយប៉ានិងម៉ាក់។ សត្វលាមិនដឹងថាមួយណាជាប៉ាៗ ឬមួយណាជាម៉ាក់ របស់វាទេ។ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាប៉ានិងម៉ាក់យើងជានរណា ដ្បិតយើងបានកើតមក ដោយព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរទុកដោយព្រះជាម្ចាស់ ដែលបានបញ្ជាក់ដោយ ព្រះវិញ្ញាណ។ ពេត្រុសបាននិយាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ “ប្រសិនបើអ្នកនឹងប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក អ្នករាល់គ្នា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សំរាប់ការលើកលែងទោសបាប អ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។”

77 ហើយ បងប្រុស ជាគ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មី (អូ ខ្ញុំអើយ) វិញ្ញាណរបស់គាត់ បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលព្រះបន្ទូលនោះ គាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សួរ គាត់អ្វីមួយបន្ទាប់មក! គាត់ដឹងកន្លែងដែលគាត់ឈរ។ “តើអ្នកជឿលើការព្យាបាល ដ៏ទេវភាពទេ?”

“អាម៉ែន!”

“តើអ្នកជឿលើការយាងមកជាលើកទីពីរទេ?”

“អាម៉ែន!”

78 សួរលាមួយនោះ។ សាសនាលាកាត់ “អូ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វេជ្ជបណ្ឌិតចូនបាននិយាយម្តងហើយ...” ហី! នៅទីនោះ បន្តដំណើរពីព្រះបាទសូល។ ឃើញទេ? “អូ

ពួកគេមិនដឹងទេ។ មែនហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំមិនប្រាកដអំពីរឿង ហ្នឹងទេ។”

79 អូ! បងប្អូនប្រុសស្រីកើតមកម្តងទៀតគឺច្បាស់ណាស់ពីការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ពួកគេគ្រាន់តែប្រាកដថាពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចជាមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែរ។

80 ឥឡូវ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល...ស្រ្តីនៅអណ្តូងទឹក “យើងគោរពបូជានៅលើភ្នំ នេះ ហើយជនជាតិយូដាគោរពបូជានៅក្រុងយេរូសាឡឹម។”

81 គាត់បាននិយាយថា “ស្រ្តីអើយ សូមស្តាប់ពាក្យរបស់ខ្ញុំ! ពេលវេលានឹង មកដល់ ហើយឥឡូវនេះគឺជាពេលដែលព្រះវរបិតាស្វែងរកអស់អ្នកដែលនឹង ថ្វាយបង្គំទ្រង់ដោយវិញ្ញាណនិងសេចក្តីពិត។”

82 “ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។” ហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាដែលអានព្រះគម្ពីរហើយ ជឿរាល់ពាក្យដែលព្រះគម្ពីរបានចែង ហើយធ្វើតាមការណែនាំរបស់វា ហើយទទួល បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយដែលពួកគេបានទទួល វិធីដូចគ្នាដែលពួកគេបាន ទទួលដៃ លទ្ធផលដដែលពួកគេបានទទួល អំណាចដូចគ្នាដែលពួកគេទទួល បាន នៅពេលពួកគេទទួលវាគាត់ដឹងថានរណានឹងប៉ាប៉ានិងម៉ាក់របស់គាត់។ គាត់ដឹងថាគាត់ត្រូវបានលាងដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលបាន ប្រសូតពីព្រះវិញ្ញាណ ដែលបានបំពេញដោយព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ ទ្រង់ដឹង កន្លែងដែលគាត់ឈរ។ ប្រាកដណាស់! ទ្រង់នៅស្រុកកាណាន។ ទ្រង់ដឹងថាគាត់ មកពីណា។ នោះហើយជារបៀបដែលវាគឺជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។ សួរគាត់ “តើអ្នក បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿហើយឬនៅ?”

“អាម៉ែន បងប្រុស!”

83 ឈរនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតដោយពួកបរិសុទ្ធចាស់ អាយុ៩២ឆ្នាំ និយាយជាមួយ គ្រូគង្វាលអាយុ ៨៨ ឆ្នាំរបស់នាង ខ្ញុំបាននិយាយថា “ជីដូន?”

ឆ្លើយទាំងរាក់ទាក់ នាងបាននិយាយថា “ចាសកូនប្រុស របស់ខ្ញុំ។”

84 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីពេលណា?”

នាងបាននិយាយថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ប្រហែលជា ៦០ ឆ្នាំមក ហើយដែលខ្ញុំបានទទួលវា។”

85 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនាងជាសត្វលាវាបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ រង់ចាំមួយភ្លែត ខ្ញុំត្រូវបានបញ្ជាក់និងបោះនៅពេលខ្ញុំ... មែនហើយ ពួកគេបាននាំខ្ញុំទៅព្រះវិហារហើយខ្ញុំបានយកលិខិតរបស់ខ្ញុំទៅ។” អូ មេត្តាអាណិតខ្ញុំ! ពួកគេមិនទាំងដឹងថាពួកគេនៅទីណាផង។

86 ប៉ុន្តែនាងដឹងថាសិទ្ធិពីកំណើតរបស់នាងមកពីណា។ នាងនៅទីនោះពេលវាកើតឡើង។ នាងបានកើតពីទឹកនិងព្រះវិញ្ញាណ។ នាងដឹង ហើយទឹកតាមរយៈការលាងទឹកដោយព្រះបន្ទូលទទួលយកព្រះបន្ទូល។

87 ឥឡូវសូមមើលពីរបៀបដែលបញ្ហានេះត្រូវបានដោះស្រាយ។ “ចំពោះអ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។” ឥឡូវនេះ ប៉ូល ចាំ... ខ្ញុំចំណាយពេលយូរ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិនឆ្លងកាត់ជំពូកនេះទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងប្រញាប់... តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? អូ វាប្រាប់យើងថាយើងនៅទីណា ប៉ុន្តែយើងមិនអាចធ្វើវាបានតែមួយយប់ទេ។ យើងត្រូវការមួយខែឬពីរខែនេះ រាល់យប់គ្រាន់តែឆ្លងកាត់វា ពីព្រះបន្ទូលដោយព្រះបន្ទូល។ ត្រឡប់ក្រោយហើយនាំវាទៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រហើយដាក់វាម្តងមួយៗ ហើយបង្ហាញអ្នកថាវាជាសេចក្តីពិត។ ឥឡូវខ្ញុំសូមអានខនោះម្តងទៀត។

ខ្ញុំប៉ូលជាសាវ័ករបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទស្របតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ (មិនមែនតាមបំណងប្រាថ្នារបស់មនុស្សទេ) ផ្លើមកពួកបរិសុទ្ធ ដែលនៅក្នុងអេភេសូរ (ឈ្មោះ) ជាពួកអ្នកស្មោះត្រង់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ

88 មានន័យថា “ពួកគេត្រូវបានហៅឲ្យ ញែកចេញ ហើយឥឡូវត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ ខ្ញុំកំពុងផ្ញើសំបុត្រនេះទៅកាន់អ្នកជាទីស្រឡាញ់។” អូ! ខ្ញុំគិតពីប៉ូលនៅទីនោះជាមួយពួកគេឥឡូវនេះ អូ ពិតជាវិកាយណាស់! សាវ័កដ៏តូចនោះបានកាត់ក្បាលចុះនៅទីនោះ។ ខ្ញុំឈរក្បែរកន្លែងដែលពួកគេកាត់ក្បាលរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែ អូ! ក្បាលរបស់គាត់គឺស្ថិតនៅក្នុងរូបកាយថ្មី ហើយមិនអាចត្រូវបានកាត់ចេញទៀតទេ។ ហើយគាត់កំពុងតែឈរនៅទីនោះជាមួយពួកគេនៅនាទីនេះ គឺជាសាវ័កដដែលដែលបានសរសេរនេះ។ ហើយបាននិយាយថា “សំរាប់អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ! តាមរយៈព្រះវិញ្ញាណតែមួយយើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។” ឥឡូវមើល។

សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានប្រកបដោយព្រះគុណ និងសេចក្តីសុខសាន្ត
អំពីព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតានៃយើង...ហើយអំពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

សូមសរសើរដល់ព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជា
ព្រះអម្ចាស់នៃយើងរាល់គ្នា ដែលទ្រង់បានប្រទានពរមកយើងក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទ ដោយគ្រប់ទាំងព្រះពរ...

អូ តើអ្នកឮទេ នាលី?

...បានប្រទានពរមកយើងក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយគ្រប់ទាំងព្រះពរ...

89 មិនមែនចំពោះតែពួកសាវ័កនិងអ្នកខ្លះទៀតទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានប្រទានពរដល់
យើង ជាមួយនឹងគ្រប់ទាំងវិញ្ញាណ។ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយដែលបានចុះ
មកនៅថ្ងៃបុណ្យទី ៥០ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយនៅទីនេះនៅយប់នេះ។
គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយដែលធ្វើអោយម៉ារីស្រែកហើយនិយាយភាសា
ដទៃ ហើយមានពេលដ៏អស្ចារ្យហើយអរសប្បាយ ហើយអ្វីដែលនាងបានធ្វើគឺជា
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយនៅទីនេះនៅយប់នេះ។ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែមួយ
ដែលអនុញ្ញាតឲ្យប៉ូលនៅលើកប៉ាល់ចាស់នោះ កន្លែងដែលមើលទៅដូចជាការត្រូវ
បានលិចទឹកហើយត្រូវបានបាត់ ហើយដប់បួនថ្ងៃនិងយប់គ្មានព្រះច័ន្ទប្រផ្កាយ
ទេ។ គាត់បានសំលឹងមើលនៅទីនោះហើយរាល់រលកទាំងអស់មានអារក្សនៅលើ
វា ដោយក្រឡេកមើលហើយសំឡឹងមើលធ្មេញរបស់វា ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹង
ពន្លឺចង្អុល កូនប្រុសចាស់ ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំបានចាប់ដៃឥឡូវនេះ។”

90 ហើយនៅពេលដែលប៉ូលចុះទៅអធិស្ឋានបន្តិច មានទេវតាមួយរូបបាន
និយាយថា “កុំខ្លាចអី ប៉ូល។ កប៉ាល់ចាស់នេះនឹងត្រូវលិចនៅលើកោះជាក់លាក់
មួយ។ ទៅមុខហើយញ៉ាំអាហារពេលល្ងាចរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ។”

91 នៅទីនេះគាត់បានមកជាមួយពួកគេដោយប្រាក់នៅលើដៃដ៏តូចរបស់គាត់
អូសពួកគេនៅលើជើងរបស់គាត់ ហើយនិយាយថា “ចូរមានចិត្តក្លាហានឡើង
ចំពោះព្រះជាម្ចាស់ ជាទេវតារបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលខ្ញុំជាអ្នកបំរើ បានឈរក្បែរខ្ញុំ
ហើយនិយាយថា “ប៉ូលកុំខ្លាចអី។” ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែលនោះនៅទីនេះនៅ
យប់នេះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលបានប្រទានពរដល់យើង
រាល់គ្នា។

...សូមប្រទានពរដល់យើងដោយព្រះពរខាងដំរិញ្ញាណនៅ
ស្ថានសួគ៌...

92 អូ សូមយប់មួយនាទីទៀតនៅទីនេះ។ “នៅឯស្ថានសួគ៌”។ ឥឡូវនេះ មិនមែននៅកន្លែងណាទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងកន្លែងសួគ៌។ យើងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំ នៅក្នុង “ឋានសួគ៌” វាមានន័យថាទីតាំងរបស់អ្នកជឿ។ ប្រសិនបើខ្ញុំបានអធិស្ឋាន អ្នកបានអធិស្ឋាន ឬក្រុមជំនុំបានអធិស្ឋាន ហើយយើងបានត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ សារនេះ ហើយយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នាជាប្រជាជនដ៏វិសុទ្ធ ដែលព្រះជាម្ចាស់ បានត្រាស់ហៅអោយធ្វើពិធីជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ពោរពេញទៅ ដោយព្រះពររបស់ព្រះជាម្ចាស់ ការត្រាស់ហៅ ការជ្រើសរើស ឱ្យនៅស្ថានសួគ៌ ជាមួយគ្នា យើងជាឋានសួគ៌ក្នុងព្រលឹងរបស់យើង។ វិញ្ញាណរបស់យើងបាន នាំយើងចូលទៅក្នុងបរិយាកាសសួគ៌។ អូ! នៅទីនោះអ្នកគឺមានបរិយាកាស សួគ៌! អូ តើមានអ្វីអាចកើតឡើងនៅយប់នេះ តើមានអ្វីអាចនឹងកើតឡើងនៅយប់ នេះ ប្រសិនបើយើងនឹងអង្គុយនៅទីនេះក្នុងបរិយាកាសសួគ៌ ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធធ្វើចលនាលើចិត្តទាំងអស់ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងវិញហើយក្លាយជា មនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ? រាល់អំពើបាបនៅក្រោមព្រះលោហិត ក្នុង ការថ្វាយបង្គំដ៏ល្អឥតខ្ចោះដោយការលើកដៃឡើងទៅកាន់ព្រះ ហើយចិត្តរបស់ យើងបានលើកឡើង អង្គុយនៅស្ថានសួគ៌ក្នុងអង្គព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ និងថ្វាយបង្គំ នៅស្ថានសួគ៌ជាមួយគ្នា។

93 តើអ្នកធ្លាប់បានអង្គុយទេ? អូ! ខ្ញុំបានរង់ចាំរហូតដល់ខ្ញុំយំដោយអំណរ ហើយ និយាយថា “ព្រះមិនដែលអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចាកចេញពីទីនេះ។” គ្រាន់តែកន្លែងនៅ ស្ថានសួគ៌នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ!

94 ប្រទានពរដល់យើងជាមួយអ្វី? ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ការដឹងមុន ការបើក សម្តែងនិមិត្ត អំណាច និយាយភាសាដទៃ ការបកស្រាយ ប្រាជ្ញា ចំណេះដឹង គ្រប់ទាំងព្រះពរនៅស្ថានសួគ៌ និងសេចក្តីអំណរដែលមិនអាចពន្យល់បាន និង ពេញដោយសិរីល្អ គ្រប់ដួងចិត្តដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ដើរជាមួយគ្នា អង្គុយជាមួយគ្នា នៅស្ថានសួគ៌ គ្មានគំនិតអាក្រក់ណាមួយក្នុងចំណោមយើង ទាំងអស់គ្នា គ្មានការជក់បារី គ្មានសម្លៀកបំពាក់ខ្លីណាមួយឡើយ មិនមាន មួយបែបនេះឬមួយផ្សេងទៀត ដែលគ្មានគំនិតអាក្រក់ គ្មាននរណាម្នាក់ទាស់

នឹងគ្នាទៅវិញទៅមក មនុស្សគ្រប់គ្នានិយាយដោយក្តីស្រឡាញ់ និងភាពសុខដុមរមនា អ្នករាល់គ្នាត្រូវព្រមព្រៀងគ្នា នៅកន្លែងតែមួយ “ពេលនោះស្រាប់តែមានសម្លេងសូរពីលើមេឃដូចខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំង។” ហ្នឹងហើយ “បានប្រទានពរដល់យើងជាមួយនឹងពរជ័យខាងវិញ្ញាណទាំងអស់។”

95 បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចនឹងយាងមកសណ្ឋិតលើមនុស្សមួយចំនួនហើយនិយាយថា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ទៅកន្លែងជាក់លាក់ហើយធ្វើអ្វីមួយ។” មើលវាកើតឡើងដូចនោះ។ [ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ម្រាមដៃរបស់គាត់—អេឌី។] ឃើញទេ? “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ធ្វើអ្វីមួយនៅកន្លែងជាក់លាក់។” មើលវាកើតឡើងដូចនោះ។ [ប្រុងប្រុសប្រាណហាំចាប់ម្រាមដៃរបស់គាត់។]

96 “សូមប្រទានពរដល់យើងទាំងអស់គ្នានៅក្នុងគ្រប់ទាំងព្រះពរនៅស្ថានសួគ៌។” មើល!

យោងទៅតាមអ្វីដែលគាត់បានជ្រើសរើសយើង...

97 តើយើងបានជ្រើសរើសទ្រង់ ឬទ្រង់បានជ្រើសរើសយើង? ទ្រង់បានជ្រើសរើសយើង។ ពេលណា? យប់ដែលយើងទទួលយកទ្រង់? ជ្រើសរើស!

ព្រះអង្គបានជ្រើសរើសយើងក្នុងអង្គព្រះគ្រិស្តតាំងពីមុនកំណើតលោកីយ។ ដើម្បីអោយយើងបានវិសុទ្ធ... ឥតកន្លែងបន្ទោសបានមុនពេលដែលទ្រង់នៅក្នុង... (និកាយ?)... ក្នុងក្តីស្រឡាញ់

98 តើព្រះបានជ្រើសរើសយើងនៅពេលណា? តើនៅពេលណាដែលព្រះជាម្ចាស់ជ្រើសរើសអ្នកដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? តើនៅពេលណាដែលទ្រង់ជ្រើសរើសអ្នក? តាំងពីមុនកំណើតផែនដី។ តាមរយៈការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានឃើញអ្នក ហើយដឹងថាអ្នកនឹងស្រឡាញ់ទ្រង់។ ហើយមុនមានគ្រឹះលោកីយ ទ្រង់បានជ្រើសរើសអ្នក ហើយបានបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវថាទ្រង់អាចជាដង្វាយធួននឹងបាបរបស់អ្នក ដើម្បីហៅអ្នកឱ្យផ្សះផ្សាគ្នាទៅនឹងអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ដើម្បីស្រឡាញ់។ អូ! សង្ឃឹមថាយើងមានពេលពីរបីនាទីទៀត។

99 សូមឱ្យខ្ញុំ មុនពេលដែលយើងទៅឆ្ងាយ ត្រឡប់ទៅក្រោយមកវិញ លោកុបុបត្តិ ១:២៦។ ខ្ញុំនឹងយកវានៅថ្ងៃពុធ។ នៅពេលដែលព្រះបានបង្កើតមនុស្ស...

មុនពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សលោក បានហៅអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ “អេឡា” អែ-ល អែល អែ-ល-ហា “អេឡូហ្គីម។” ពាក្យមានន័យថានៅក្នុងហេព្រើរ “អត្ថិភាព ដោយខ្លួនឯង” ទាំងអស់ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ គ្មានអ្វីដែលមាននៅចំពោះទ្រង់ទេ ទ្រង់គឺជាអត្ថិភាពទាំងអស់ គឺការរស់នៅដោយខ្លួនឯង! អែល អេឡា អេឡូហ្គីម មានន័យថា “គ្រប់គ្រាន់ ទាំងអស់ ដែលមានអនុភាព មហិមា អត្ថិភាពផ្ទាល់ខ្លួន មួយ។” អូ!

100 ប៉ុន្តែនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ២ នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សមក ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំគឺ”យ៉ា-ហ៊ី យ៉ា-ហ៊ី-វ៉ុ-ហា “ព្រះយេហូវ៉ា។” តើវាមានន័យអ្វី? “អញជាអ្នកមានអត្ថិភាពដែលបានបង្កើតអ្វីៗចេញពីខ្លួនអញផ្ទាល់ ដើម្បីត្រាយជា កូនប្រុសរបស់អញ ឬបណ្តោះអាសន្ន ឬអ្នកស្ម័គ្រចិត្ត តូចរបស់អញ។” សូម ថ្វាយសរីរវិញ! ហេតុអ្វី? ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យមនុស្ស...ព្រះយេហូវ៉ាមានន័យថា “ទ្រង់ បានអោយបុរសធ្វើជាអ្នកគ្រប់គ្រង។” ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតា ហើយទ្រង់បាន បង្កើតបុរសម្នាក់អោយធ្វើជាអ្នកស្ម័គ្រចិត្ត ដូច្នេះទ្រង់មិនមានជីវិតរស់ទៀតទេ ទ្រង់ នៅជាមួយគ្រួសាររបស់ទ្រង់។ អែលឡា អេឡា អេឡូហ្គីម។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់ គឺជាព្រះយេហូវ៉ា។ ព្រះយេហូវ៉ាមានអត្ថន័យថា “អ្នកដែលនៅជាមួយគ្រួសាររបស់ ទ្រង់។” ឥឡូវ ព្រះបានបង្កើតមនុស្សឱ្យធ្វើជាអ្នកនាំមុខគេនៅលើផែនដីទាំងមូល គាត់មានអំណាច។ ហើយផែនដីគឺជាអំណាចរបស់មនុស្ស។ តើមានបទគម្ពីរនោះ ទេ? បើនោះជាផែនរបស់គាត់ គាត់គឺជាព្រះលើផែនដី។ ទ្រង់អាចនិយាយបាន ហើយវាពិតជាដូច្នោះមែន។ ទ្រង់អាចនិយាយរឿងនេះបាន ហើយវាពិតជាដូច្នោះ មែន។ អូ! នៅទីនោះ ទ្រង់ជាព្រះយេហូវ៉ា ជាអ្នកដែលមានព្រះជន្មរស់តែឥឡូវមាន ជាមួយគ្រួសារទ្រង់។ និងកូនៗរបស់ទ្រង់នៅជាមួយទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ។

101 ឥឡូវ សូមអាន។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងវានៅយប់ថ្ងៃពុធ នៅពេលដែល យើងមានពេលច្រើនជាងនេះ។ យើងនៅប្រហែលដប់ប្រាំនាទីទៀតហើយយើង នឹងបន្ត... ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងទៅដល់កន្លែងជាក់លាក់មួយនៅទីនេះ ប៉ុន្តែយើងនឹង មិនបានទៅដល់កន្លែងដែលយើងបានដៅចំណាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃ សេចក្តីសន្យាទេ។ ត្រូវហើយ។

102 ឥឡូវនេះ តើយើងត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះនៅពេលណា? តើអី រមែងនេរវិលត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះនៅពេលណា? អូ ខ្ញុំអើយ! នេះ

ធ្វើឱ្យខ្ញុំរង្គោះរង្គើ។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក សូមចូលទៅក្នុងបទគម្ពីរខ្លះ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកចូល
 ទៅពេត្រុសទី១ ជំពូក១:២០។ ហើយផាត់ បើកវិវិណៈ ១៧:៨។ ហើយខ្ញុំនឹង
 បើកក្នុងវិវិណៈ១៣។ ឥឡូវនេះយើងចង់ស្តាប់នៅទីនេះ អ្នកចង់ដឹងនៅពេលដែល
 ព្រះបានហៅអ្នកឱ្យធ្វើជាគ្រីស្ទាន។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ការនេះ។ នេះ “មនុស្សនឹងមិន
 រស់នៅដោយនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះ
 ឱស្ឋព្រះ។” ត្រូវហើយ បងប្រុស នេវីល អ្នកអានពេត្រុសទី១ជំពូក១:២០ ។
 បងប្រុស នេវីលនិយាយថា “១:២០”—អេឌី។ សូមអាន ១:១៩ និង ១:២០។
 ស្តាប់ការនេះ។ [“១:១៩ និង ២០។” មែនហើយ។

*[គឺបានលោះដោយសារព្រះលោហិតដ៏វិសេសរបស់ព្រះគ្រីស្ទវិញ
 ទុកដូចជាឈាមនៃកូនចៀមឥតខ្ចោះ ឥតស្លាកស្នាម]*

*[ដែលបានស្គាល់តាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍មក តែទើបនឹងលេច
 មកនៅជាន់ក្រោយបង្អស់នេះ ដើម្បីជាប្រយោជន៍ដល់អ្នករាល់គ្នា]*

103 តើទ្រង់បានតម្កល់ទុកជាមុននៅពេលណា? តាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍។
 បងប្រុស ផាត់សូមអានវិវិណៈ ១៧:៨ សំរាប់ខ្ញុំ។

*[ដល់សត្វដែលអ្នកបានឃើញនោះ ពីដើមវានៅ ឥឡូវនេះបាត់ទៅ
 ហើយ ក៏រៀបនឹងឡើងចេញពីជង្កកជំមកវិញ រួចវានឹងត្រូវវិនាសបាត់
 ទៅ ឯអស់អ្នកនៅដែនដី ដែលគ្មានឈ្មោះកត់ទុកក្នុងបញ្ជីជីវិត តាំងពី
 កំណើតលោកីយ៍មក គេនឹងមានសេចក្តីអស្ចារ្យ ដោយឃើញសត្វដែល
 ពីដើមនៅ ឥឡូវនេះបាត់ តែនឹងត្រឡប់មានឡើងវិញនោះ។]*

104 តើអ្នកណានឹងត្រូវគេបោកបញ្ឆោត? តើអ្នកណានឹងត្រូវបានបញ្ឆោតដោយ
 អ្នកកាន់សាសនានេះដូចជាសូល? នោះគ្រាន់តែជាល្បិចកលហើយល្អឥតខ្ចោះ
 រហូតដល់វាបញ្ឆោតដល់អ្វី? គ្រប់...[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អ្នករើសតាំង។”—អេ
 ឌី។] ប្រសិនបើ...[អាចធ្វើទៅបាន។] បើសិនជាអាច។ ត្រូវហើយ វិវិណៈ ១៣:៨
 ខ្ញុំសូមអានវាសម្រាប់អ្នក

*[ឯអស់មនុស្សទាំងប៉ុន្មាននៅដែនដី ដែលគ្មានឈ្មោះកត់ទុកក្នុង
 បញ្ជីជីវិតរបស់កូនចៀមដែលត្រូវគេសំឡាប់ តាំងពីកំណើតលោកីយ៍
 មក នោះនឹងក្រាបថ្វាយបង្គំចំពោះសត្វនោះ អ្នកទាំងនោះគ្មានឈ្មោះ*

កត់ទុកក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមដែលគេបានសម្លាប់មុន កំណើត
លោកីយ៍ទេ។

105 តើឈ្មោះរបស់យើងត្រូវបានកត់ចូលក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមនៅពេល
ណា? នៅពេលដែលកូនចៀមត្រូវបានគេសម្លាប់នៅមុនកំណើតលោកីយ៍។
នៅពេលដែលព្រះជាព្រះយេហូវ៉ា អេល អេឡា អេឡូហ្វីម ដែលជាអ្នកនៅ
គ្រប់ទីកន្លែង។ គឺដូចជាពេជ្រដ៏អស្ចារ្យមួយ ហើយទ្រង់មិនអាចជាអ្វីផ្សេងទៀត
បានទេ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងពេជ្រចរិតរបស់ព្រះអង្គគឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ នៅក្នុង
គុណលក្ខណៈនេះ នៅផ្នែកខាងក្នុងនៃទ្រង់ គឺជាអ្នកព្យាបាល។ មែនហើយ គ្មានអ្វី
ដើម្បីសង្គ្រោះនិងគ្មានអ្វីដើម្បីព្យាបាលទេ ប៉ុន្តែលក្ខណៈរបស់ទ្រង់បានបង្កើតវា
មក។ ដូច្នោះ នៅមុនកំណើតលោកីយ៍ នៅពេលដែលទ្រង់បានដឹងថា ការបង្ហាញ
ដ៏អស្ចារ្យនៅទីនេះគឺអំពីទ្រង់ ថាទ្រង់នឹងធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ដែលទ្រង់នឹងយាង
មក ហើយក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមយើង ហើយទ្រង់ជ្រាប
ដោយស្មារតីពាក់របស់ទ្រង់យើងនឹងបានជាសះស្បើយ ទ្រង់បានសម្លាប់កូនចៀម
នៅលើក្រាំងរបស់ទ្រង់មុនគ្រឹះលោកីយ៍ ហើយបានសរសេរឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើ
សៀវភៅនោះតាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍។ អូ!

106 ស្តាប់ការនេះ! ការព្យាករណ៍ទុកមុនត្រលប់ទៅការដឹងមុន ខ្ញុំមានន័យថាការ
ជ្រើសរើស។ ការជ្រើសរើសដាក់ទៅរកការដឹងមុន ហើយការតម្រូវទុកជាមុនមើលទៅ
នឹងជោគវាសនា។ កុំភ្លេចថា ការជ្រើសរើសនោះមើលទៅនៅទីនេះវិញ វានៅទីនេះ
“ខ្ញុំគឺជារុក្ខជាតិបន្លា។ ខ្ញុំកើតមកមានបាប មានរូបរាងជាមនុស្សទុច្ចរិត ហើយចូល
មកលោកីយ៍ដែលនិយាយកុហក ហើយកើតមកក្នុងចំណោមមនុស្សមានបាប។
ឪពុកនិងម្តាយនិងក្រុមគ្រួសាររបស់ខ្ញុំទាំងមូល ជាមនុស្សមានបាប។ ខ្ញុំគឺជា
រុក្ខជាតិបន្លា។ ប៉ុន្តែ ភ្លាមៗ ខ្ញុំក្លាយជាស្រូវសាលី។ តើវាកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច?”
នោះគឺជាអ្វី? ការជ្រើសរើស។ ព្រះជាម្ចាស់ តាំងពីមុនកំណើតលោកីយ៍ម៉្លេះ ព្រះអង្គ
បានរើសតាំងរុក្ខជាតិបន្លាដើម្បីឱ្យក្លាយជាគ្រាប់ស្រូវសាលី។ “ឥឡូវខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំជា
ស្រូវសាលី ពីព្រោះខ្ញុំបានសង្គ្រោះ។ តើខ្ញុំធ្វើវាដោយរបៀបណា?” ត្រឡប់មើលទៅ
ក្រោយហើយឃើញថាទ្រង់បានកំណត់ទុកវា ជាយូរមកហើយ។ តាមរយៈការ
ដឹងមុនទ្រង់បានឃើញថាខ្ញុំនឹងស្រឡាញ់ទ្រង់ ដូច្នោះទ្រង់បានធ្វើយញ្ញបូជាជាមួយ
តាមរយៈព្រះរាជបុត្រាផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ដូច្នោះតាមរយៈព្រះអង្គខ្ញុំអាចនឹងក្លាយពី

រុក្ខជាតិបន្តាមួយទៅស្រូវសាលីមួយ។ “ឥឡូវនេះ តើខ្ញុំនៅទីណា?” ខ្ញុំបានសង្គ្រោះ ខ្ញុំកំពុងដើរតាមព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ “តើការតំរូវទុកជាមុនមានអ្វីខ្លះ?” ដើម្បីវាសនា។ “តើទ្រង់នឹងនាំខ្ញុំទៅទីណា ហើយតើខ្ញុំនឹងទៅទីណា?” អាម៉ែន។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកនៅទីនោះ។

107 ឥឡូវសូមអានបន្តិចទៀត ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងត្រូវបិទយ៉ាងឆាប់។

តាមរយៈគាត់...ព្រះអង្គបានជ្រើសរើសយើងក្នុងអង្គព្រះគ្រិស្តតាំងពី មុនកំណើតលោកីយ។ ដើម្បីអោយយើងបានវិសុទ្ធ...ដោយគ្មានការស្តី បន្ទោសនៅចំពោះទ្រង់នៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់:

ព្រះអង្គបានតំរូវយើងទុកជាមុនអោយធ្វើជាកូនចិញ្ចឹម គឺព្រះអង្គបាន យកព្រះគ្រិស្តយេស៊ូវមកធ្វើជាបុត្ររបស់ព្រះអង្គផ្ទាល់។ នេះបើយោង តាមការល្អនៃឆន្ទៈរបស់ទ្រង់

108 តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ដោយដឹងជាមុន ស្គាល់យើងជាមុន ដឹងថាទ្រង់ជាព្រះអង្គ សង្គ្រោះ និងនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ គ្មានទេវតាទេ គ្មានអ្វីទេ។ មានតែព្រះជាម្ចាស់ ទេ អេល អេឡូហ៊ីម ដែលជាអ្នកនៅគ្រប់ទីកន្លែង គ្មានអ្វីក្រៅពីទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។ មែនហើយ តើទ្រង់នឹងជួយសង្គ្រោះអ្វី គ្មានអ្វីបាត់បង់ទេ? ដោយដឹងថា បន្ទាប់មកទ្រង់បានដឹងថាគុណលក្ខណៈដ៏ អស្ចារ្យនេះនៅក្នុងទ្រង់នឹងបង្ហាញអ្វីមួយដែលទ្រង់អាចសង្គ្រោះបាន។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលវាបានធ្វើបែបនោះ ដោយការដឹងជាមុនទ្រង់បានមើលចុះហើយទ្រង់ បានឃើញអ្នករាល់គ្នាដែលនឹងទទួលយកវា។ ហើយបន្ទាប់មកដោយធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដើម្បីបានសង្គ្រោះ វិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន នឹង ចុះមកដោយខ្លួនឯងហើយក្លាយជាសាច់ឈាមហើយទទួលយកអំពើបាបរបស់ មនុស្សដាក់លើទ្រង់ ហើយស្លាប់សំរាប់គាត់ ថាខ្ញុំអាចជាមនុស្សដែលគោរពបូជា” ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះដែលជាកម្មវត្ថុនៃការថ្វាយបង្គំ។

109 បន្ទាប់មកទ្រង់បានយាងចុះមកហើយចាប់យកអង្គទ្រង់។ ហើយនៅពេល ដែលទ្រង់បានធ្វើដូចនោះ ទ្រង់អាចសង្គ្រោះអ្នកដែលចង់បានសង្គ្រោះ។ តើអ្នក យល់ពីអត្ថន័យរបស់ខ្ញុំទេ? តាមរយៈការដឹងមុន ព្រះដ៏គ្មានទីបញ្ចប់ ដែលបាន ដឹងអ្វីៗទាំងអស់ បានឃើញកូនចៀម ហើយទ្រង់បានសម្លាប់កូនចៀមនៅមុន កំណើតលោកីយ ហើយទ្រង់បានដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់

កូនចៀម។ ហើយទ្រង់បានឃើញការបោកបញ្ឆោតរបស់សាតាំង តើវានឹងធ្វើអ្វី។ ដូច្នោះទ្រង់ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ ហើយទ្រង់បាននិយាយថា មេប្រឆាំង ព្រះគ្រីស្ទនឹងក្លាយជាសាសនា យ៉ាងល្អណាស់ ជាមិត្តល្អ ដូចជាមនុស្សឆ្លាត ម្នាក់ ដូចជាបុរសដែលមានជំនឿ ដែលវានឹងបញ្ឆោតដល់ពួកវិសតាំងបើសិនជា អាច។ ប៉ុន្តែវាមិនអាចទៅរួចទេ ពីព្រោះឈ្មោះរបស់ពួកគេត្រូវបានកំណត់ទុក ជាមុន តាំងពីមុនកំណើតលោកិយ។ តាមរយៈការបោះឆ្នោតទ្រង់បានជ្រើសរើស ពួកគេ ហើយដោយកំណត់ទុកជាមុន ពួកគេដឹងថាពួកគេត្រូវទៅណា។ អ្នកនៅ ទីនោះ។

110 ឥឡូវ តើអ្នកណាអាចសង្ស័យបាន? នោះជាអ្វីដែលប៉ូលបាននិយាយ។ នោះ ជាបទគម្ពីររបស់ប៉ូល។ នោះជាការសរសេររបស់ប៉ូល។ នោះជាអ្វីដែលគាត់បាន បង្រៀននៅព្រះវិហាររបស់គាត់។ ទៅក្រុមជំនុំ នៅទីតាំងនោះ នៅមុនគ្រឹះលោ កីយ។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ មានការឈឺចាប់ក្នុងការងាររបស់ទ្រង់ កំពុងតែ ធ្វើអោយអ្នក នាំអោយដឹងពីអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ ទ្រង់បានដាក់អ្នកចូលទៅក្នុង រាងកាយរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ធ្វើជាមេផ្ទះ ធ្វើជាកសិករ ធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយ ជាហោរា ក្លាយជាអ្នកនេះ រឺជាអ្នកនោះ។ ទ្រង់បានដាក់អ្នកនៅទីតាំងនោះ។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលយើងបានមកពីទឹកដីក្រហាយនៃប្រទេសអេហ្ស៊ីប តាមរយៈ ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ ហើយត្រូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា... សម្រាប់ការសន្យារបស់ព្រះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អេភេសូរ ៤:៣០ ប្រាប់ថា “កុំ ធ្វើអោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធរបស់ព្រះជាម្ចាស់ព្រួយព្រះហឫទ័យសោះឡើយដ្បិត ព្រះអង្គបានដៅចំណាំបងប្អូនរហូតដល់ថ្ងៃរំដោះ។” បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បាន កំណត់ទុកពួកជំនុំ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ហើយប្រជាជនទាំងអស់នឹងមានរាប់លាន ដងដែលនឹងដើរតាមសាសនានិងត្រូវគប់គាត់។” មានតែអ្នកដែលមិនត្រូវបាន បញ្ឆោតទេ គឺជាអ្នកដែលបានចូលមកទឹកដីសន្យា តាំងពីមុនកំណើតលោកិយ មក គេមានឈ្មោះកត់ទុកក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម ហើយត្រូវបានទៅដល់ ទឹកដីសន្យា ហើយរីករាយ។

111 មនុស្សជាច្រើនភ័យខ្លាចថាអ្នកនឹងលេងសើច។ មនុស្សជាច្រើនភ័យខ្លាច ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីមួយ—អ្នកនឹងខ្មាស់រៀនចំពោះមនុស្ស។ មនុស្សជាច្រើនខ្លាចថាគេនឹងឃុំ ហើយសំណព្វចិត្តគេនឹងឃើញគេឃុំ ម៉ាក ឬ

អ្នកជិតខាងរបស់អ្នក ឬចៅហ្វាយរបស់អ្នក នឹងឃើញអ្នក។

112 ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកអំពីបុរសម្នាក់ពេលមួយ មុនពេលបញ្ចប់។ មានបុរសម្នាក់ ឈ្មោះជាវីឌ ហើយនៅពេលដែលហិបបស់ព្រះជាម្ចាស់បានធ្លាក់ចុះនៅស្រុកកិលីស្ទីន ហើយបានឆ្លងកាត់ ទាញដោយគោចាស់ កំពុងទាញពួកគេ ពេលជាវីឌ ឃើញទូកជំនោះមកដល់ គាត់មានរ៉ូបតូចៗនៅលើខ្លួនគាត់ ហើយគាត់ក៏រត់ចេញទៅក្រៅ រត់ដោយជើងទទេ ហើយលោតជុំវិញ ហើយស្រែក ហើយលោត ហើយរាំ ហើយលោត ហើយរាំ។ ហើយគាត់ជាស្តេចអ៊ីស្រាអែល! ហើយភរិយារបស់គាត់បានក្រឡេកមើលទៅក្រៅបង្អួច ហើយឃើញគាត់ធ្វើសកម្មភាពប្លែកដូច្នោះ នាងមើលងាយគាត់។ ហេតុអ្វី នាងត្រូវតែនិយាយថា “មនុស្សល្ងង់នេះ! មើលទៅគាត់នៅទីនោះ វិធីដែលគាត់កំពុងធ្វើ សកម្មភាពបោះជើងរបស់គាត់ឡើងលើអាកាស ហើយលោតជុំវិញ ហើយធ្វើដូចនោះ។ ហេតុអ្វី គាត់ត្រូវតែឆ្លុត!” ហើយនៅយប់នោះនៅពេលដែលគាត់ចូលមក នាងនិយាយ ដោយពាក្យបែបនេះ “ហេតុអ្វី អ្នកធ្វើឱ្យខ្ញុំខ្មាស់អៀន។ ហេតុអ្វី បានជាអ្នក ដែលជាព្រះមហាក្សត្រ ជាប្តីរបស់ខ្ញុំ នៅទីនោះ ធ្វើដូចនោះធ្វើដូចនោះ!”

113 ជាវីឌបាននិយាយថា “ថ្ងៃស្អែកខ្ញុំនឹងធ្វើបានប្រសើរជាងនេះ។ បាទមែនហើយ!” គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនដឹងទេថាខ្ញុំកំពុងរាំថ្វាយព្រះអម្ចាស់?” គាត់បានឆ្លងកាត់! គាត់ស្ថិតនៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ គាត់បានបាត់បង់ស្ទើរផ្ទាល់ខ្លួននិងភាពមាក់ងាយនៃលោកិយ។ គាត់សប្បាយចិត្តណាស់ដោយដឹងថាអាសៈនៈធំនោះបានចូលមកទីក្រុងរបស់គាត់។

114 ហើយ អូ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា មនុស្សខ្លះខ្លាចក្នុងការទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខ្លាចថាពួកគេនិយាយភាសាដទៃ។ ពួកគេខ្លាចថាមានគេនិយាយ “ឥឡូវនេះ គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ដែលនិយាយភាសាដទៃ។” ពួកគេខ្លាចក្នុងការមកព្រះវិហារ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ពីព្រោះពួកគេខ្មាស់នឹងវា។ អូ! អូ!

115 មានអ្នកណាម្នាក់បាននិយាយថាខ្ញុំនឹងត្រូវហៅកេរ្តិ៍ខ្សែអាត់ដៃអូរបស់ខ្ញុំ មកវិញ ពីព្រោះខ្ញុំបានផ្សព្វផ្សាយពីការទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំមិនចាំហៅពួកគេមកវិញទេ។ ខ្ញុំកំពុងធ្វើបន្ថែមទៀត! ត្រឹមត្រូវហើយ ដែលធ្វើឱ្យកាន់តែច្រើន! នោះគឺជាព្រះគម្ពីរ។ ប្រសិនបើពួកគេមិនចូលចិត្តអ្វី

ដែលយើងបានធ្វើកាលពីម្សិលមិញ គ្រាន់តែមើលថាតើយើងនឹងធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃស្អែក!
នោះជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើ សូមមើល បន្តទៅមុខទៀត។ វាគ្មានទីបញ្ចប់ទេ ពីព្រោះវាមក
ពីព្រះអម្ចាស់។ វាជាព្រះ។

116 តើអ្នកដឹងថាព្រះបានធ្វើអ្វីទេ? ព្រះទ្រង់ទតមើលពីលើមេឃមក ទ្រង់មាន
បន្ទូលថា “ជាវីឌ អ្នកគឺជាបុរសម្នាក់ ដែលជាសំណព្វចិត្តអញ។” ជាវីឌមិន
ខ្មាស់អៀនទេ។ គាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់។ គាត់ស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់។
ហើយគាត់ពិតជារីករាយ និងរីករាយខ្លាំងណាស់ រហូតដល់គាត់មិនបានគិតអំពី
កិត្យានុភាពរបស់មនុស្ស។

117 អ្នកឃើញដូច្នោះបាននិយាយនៅក្នុងសេចក្តីអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំកាលពីព្រឹក
មិញ យើងខ្លាចខ្លាំងណាស់ យើងចង់អោយសូលបង្រៀនយើង យើងចង់ឱ្យសូល
បើកថ្នាក់សិក្ខាសាលាខ្លះប្រាប់យើងពីរបៀបដែលយើងត្រូវធ្វើសាសនារបស់យើង
និងរបៀបដែលយើងត្រូវធ្វើវា។ នោះគឺនៅផ្នែកម្ខាងទៀតនៃទន្លេយ៉ាងដាច់។ ផ្នែកនេះ
គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំ។ នៅទីនេះអ្នកផុតពីមាត់នោះហើយ។ នៅទីនេះ អ្នក
មិនខ្វល់ពីអ្វីដែលពួកគេគិតទេ។ នៅទីនេះអ្នកបានស្លាប់ ហើយជីវិតរបស់អ្នកត្រូវ
បានលាក់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ...ហើយត្រូវបានបោះត្រាដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។
អ្នកមិនខ្វល់។ អ្នកកំពុងរស់នៅក្នុងកាណាន។ អ្នកអាចឈរញាំ ពោតល្អ។ អ្នក
គឺជាមនុស្សថ្មី នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ អ្នកត្រូវបានកំណត់សម្រាប់ទឹកដីដែល
បានសន្យា។

118 ខ្ញុំចាំបានថា ខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះ បងប្រុស ខូលិន ប្រហែលជា ៣០ មុន
នៅពេលដែលព្រះវិហារនេះមិនទាន់ត្រូវបានសាងសង់នៅឡើយ។ វាជាការប្រជុំ
តង់តូចមួយដែលអង្គុយនៅកាច់ជ្រុងនេះ គឺជាការប្រជុំដំបូងរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាន
ផ្សាយដំណឹងល្អដូចគ្នានេះដែរ គឺជាទ្រព្យសម្បត្តិដែលមិនអាចស្វែងរកបានរបស់
ព្រះគ្រីស្ទ៖ បុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជឿគ្រប់ពាក្យ
ទាំងអស់ថាក្លាយជាការពិត បុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការព្យាបាល
ដ៏ទេវភាព អំណាចនៃព្រះដូចខ្ញុំអធិប្បាយវាឥឡូវនេះ មិនផ្លាស់ប្តូរមួយអ្វីឮពីណា
មួយរបស់វាឡើយ។ ព្រះបានបង្ហាញឱ្យដឹងបន្ថែមទៀតដល់ខ្ញុំ ដូច្នេះដូចដែលទ្រង់
បានបង្ហាញវា ខ្ញុំគ្រាន់តែបន្តនាំយកវា។ ទ្រង់មិនដែលដកយកចេញពីអ្វីដែលបាន
កើតឡើងទេ ទ្រង់គ្រាន់តែបន្ថែមលើវា។

119 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះនៅពេលដែលមនុស្សប្រហែលប្រាំរយនាក់បានឈរនៅលើច្រាំងទន្លេ ច្រៀង “នៅលើច្រាំងទន្លេយ៉ូដានមានព្យុះ ខ្ញុំឈរហើយសម្លឹងមើល ទៅកាន់ទឹកដីដ៏ល្អនិងរីករាយ របស់ស្រុកកាណានដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅ។ តើនៅពេលណាដែលខ្ញុំត្រូវទៅដល់ឆ្នេរដែលល្អហើយមានពរជ័យរៀងរហូត តើពេលណាខ្ញុំត្រូវទៅដល់ព្រះបិតាខ្ញុំ...និងសម្រាកជារៀងរហូត?” នៅពេលដែលពួកគេចាប់ផ្តើមច្រៀងនោះ ខ្ញុំបាននាំក្មេងប្រុសម្នាក់ចូលទៅក្នុងទន្លេដើម្បីធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក ឲ្យគាត់នៅទីនោះក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ ដូចដែលខ្ញុំបាននាំក្មេងប្រុសនេះមកឯទ្រង់តាមការសារភាពរបស់គាត់...” គ្រាន់តែ ក្មេងប្រុសម្នាក់ ខ្ញុំផ្ទាល់ បានថតរូបវា នៅផ្ទះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់ជាមួយទឹកព្រះអម្ចាស់អើយ លើការសារភាពរបស់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ទ្រង់បានបំពេញគាត់ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយនៅគ្រានោះមានអ្វីមួយបានបញ្ចេញខ្យល់ក្នុង ហើយនៅទីនេះមានខ្យល់ក្នុង ហើយផ្កាយព្រឹកៈនៅទីនោះ។ មានពន្លឺដែលបានឈរដែលអ្នកឃើញនៅលើរូបភាព។ នៅឈរទីនោះ។

120 វាបានកើតឡើងនៅជុំវិញលោកិយ រហូតដល់កាណាដានិងនៅជុំវិញ។ ពួកគេថា “ពន្លឺអាចកំបាំងបានលេចមកលើបព្វជិតម្នាក់ក្នុងក្រុមជំនុំពេលគាត់កំពុងធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក។”

121 កាលពីប៉ុន្មានថ្ងៃមុន ពេលដែលវេជ្ជបណ្ឌិតឡាមសាមករកខ្ញុំ ហើយមិនដែលដឹងអ្វីសោះពីរឿងនោះ ហើយបានយករូបភាពមកខ្ញុំ តើបងប្អូនណាមានវានៅទីនោះជាមួយគាត់ឥឡូវនេះ? តើអ្នកមានរូបភាពនោះទេ? តើអ្នកមានព្រះគម្ពីរនៅជាមួយអ្នក ដាក់នៅទីនោះ មាននៅក្នុងសៀវភៅរបស់អ្នកទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ មានរូបភាពនៃទីសំគាល់របស់ហេព្រើរហុណារបស់ព្រះ ពិតប្រាកដណាស់ដែលមាននៅក្នុងថ្ងៃរបស់យ៉ូប មុនពេលដែលព្រះគម្ពីរត្រូវបានសរសេរឡើង។ ព្រះនៅក្នុងគុណលក្ខណៈទាំងបីរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាព្រះបីអង្គទេ។ ព្រះជាម្ចាស់តែមួយអង្គដែលមានគុណលក្ខណៈបីយ៉ាងគឺ៖ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មានការិយាល័យបីដែលព្រះបានធ្វើការ។ មិនមែនជាព្រះបីអង្គទេ គឺគុណលក្ខណៈបី! ហើយវានៅទីនោះ។ នៅពេលដែលបុរសដ៏អស្ចារ្យ

ម្នាក់ ដែលជាបណ្ឌិតឡាមសា ការបកប្រែព្រះគម្ពីរឡាមសា នៅពេលដែលគាត់ បាននិយាយនៅព្រឹកនោះ... ពេលខ្ញុំប្រាប់គាត់ ខ្ញុំនិយាយ—ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ សញ្ញានោះជាអ្វី?”

122 គាត់បាននិយាយថា “នេះជាសញ្ញាពីបុរាណរបស់ព្រះ ជាភាសាហេប្រឺ។ ព្រះ មួយអង្គដែលមាន៣គុណលក្ខណៈ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូចជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ?”

123 ទ្រង់ឈប់ ហើយគាត់ដាក់កែវកាហ្វេរបស់គាត់ចុះ គាត់មើលមកខ្ញុំ។ ជែន ជឿ ថាអ្នកនៅទីនោះ ឡេអូ។ បាននិយាយថា “តើអ្នកជឿទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដោយអស់ពីចិត្តខ្ញុំ។”

124 គាត់បាននិយាយថា “កាលពីយប់មិញ ដោយឈរនៅក្នុងការប្រជុំរបស់អ្នក បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានឃើញការស្គាល់ខុសស្គាល់ត្រូវ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញ វាពីមុនមកនៅអាមេរិក ក្នុងទឹកដីរបស់ខ្ញុំទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ប្រជាជន អាមេរិកទាំងនេះមិនទាំងស្គាល់ព្រះគម្ពីរផង។ រឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេដឹង គឺនិកាយរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេកំពុងឈរនៅទីណាទេ។” បាន និយាយថា “ពួកគេមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះកាលពីយប់មិញ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបាននិយាយថា...” ឥឡូវនេះ បងប្រុសជែន ខ្ញុំនិយាយការនេះដោយការគោរពនិងសេចក្តីស្រឡាញ់។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំបាននិយាយថា នោះត្រូវតែជាហោរា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ខ្ញុំឃើញថាអ្នកជឿថាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជា ព្រះបីអង្គនោះទេ គឺជាគុណលក្ខណៈ បន្ទាប់មកខ្ញុំដឹងថាអ្នកជាហោរារបស់ព្រះ ឬ វានឹងមិនត្រូវបានបង្ហាញដល់អ្នកដូចនោះទេ។” គាត់បាននិយាយថា “នោះគឺជា សញ្ញាដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែល...” បាននិយាយថា “អ្នក មិនមែនជានិរណេសទេឬ?”

125 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ លោក។ ខ្ញុំមិនមែនជានិរណេសទេ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះជា ព្រះដែលមានគ្រប់ព្រះចេស្ដា ហើយគុណលក្ខណៈទាំងបីនេះមានតែការិយាល័យ បីប៉ុណ្ណោះ ដែលព្រះមួយអង្គគង់នៅ។”

126 គាត់បាននិយាយថា “ជូនពរចិត្តរបស់អ្នក!” គាត់បាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ អ្នកនឹងចាក់ឈាមរបស់អ្នកលើផែនដីសម្រាប់ការនោះ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ហោរាតែងតែស្លាប់ដោយសារបុព្វហេតុរបស់ពួកគេ។”

127 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើវាគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំ” ការបកប្រែព្រះគម្ពីរឡាមសា។

128 អូ វាគឺជាការពិតណាស់។ តើមានប៉ុន្មានដង ដូចដែលខ្ញុំនិយាយទៅកាន់ ព្រះវិហារនេះ ដូចជាសំយុងអែលបាននិយាយមុនពេលពួកគេជ្រើសរើសសូល “មុន ពេលអ្នកចេញទៅក្រៅហើយចូលរួមជាមួយនិកាយមួយចំនួនឥឡូវនេះ ហើយ ភ្ជាប់ខ្លួនអ្នកទៅនឹងសាសនាប្រភេទណាមួយ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនអនុញ្ញាតឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នក?” ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនយកព្រះធ្វើជាមេដឹកនាំ របស់អ្នកហើយទុកឱ្យទ្រង់ប្រទានពរអ្នក ហើយភ្លេចអំពីនិកាយរបស់អ្នក? ខ្ញុំ មិននិយាយថាមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយណាមួយនៃព្រះវិហារទេ អ្នកគឺជា កម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ស្រេចតែអ្នក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់ដល់អ្នកម្នា ក់ៗថា អ្នកទុកអោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នក។ អ្នកអានព្រះគម្ពីរ។ ហើយអ្វី ដែលព្រះគម្ពីរប្រាប់ឱ្យអ្នកធ្វើ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

129 ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំបានរង់ចាំជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមានកន្លែងណា នៅទីនេះដែលចង់មកតាមរយៈខ្សែអធិស្ឋានដើម្បីត្រូវអធិស្ឋានអោយ។ ប្រសិនបើ ពួកគេ នឹងលើកដៃឡើង។ គ្រាន់តែមួយ ពីរ បី។ ត្រឹមត្រូវ។ អ្នកទាំងអស់គ្នា មកទីនេះហើយឈរនៅទីនេះបន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នកចង់ទៅនៅពេលនេះ និង —ហើយយើងនឹងមានការអធិស្ឋាន។ ហើយបន្ទាប់មកយើង...ខ្ញុំមិនចង់អោយ អ្នកចាកចេញទេ។ ខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតជាផ្លូវការនៅទីនេះមុនពេលដែលយើង —យើងបិទ។

130 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចូលចិត្តការសិក្សាសៀវភៅកាឡាទី...អូ ខ្ញុំ មានន័យថាអេភេសូ? ឥឡូវនេះ នៅយប់ថ្ងៃពុធ យើងនឹងចូលទៅក្នុងត្រា។ ហើយ បន្ទាប់មកនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ យើងនឹងដាក់ព្រះវិហារទៅទីតាំងនោះ។ អូ ប្រសិនបើ...យើងប្រហែលជាចូលទៅក្នុងរឿងនោះ នៅយប់ថ្ងៃពុធខាងមុខនេះ សំរាប់អ្នកនៅទីនេះនៅដេហ្វ។ ដាក់ទីតាំងក្រុមជំនុំដែលជាកម្មសិទ្ធិ រៀងៗខ្លួន។ របៀបដែលយើងត្រូវបានហៅឱ្យធ្វើជាកូនចិញ្ចឹម។ ព្រះជាម្ចាស់បានយកយើងជា

កូនប្រុស យើងជាកូនដែលកើតមក។ បានទទួលចិញ្ចឹមនិងដាក់ទីតាំងដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មើល! ពួកគេម្នាក់ៗជាជនជាតិហេព្រើរ នៅពេលពួកគេបាន ឆ្លងទន្លេ លោកយ៉ូស្វែចែកទឹកដីអោយមត់កម្នាក់ៗតាមទំនៀមទម្លាប់របស់ម្តាយ គាត់នៅពេលកំណើត ដែលជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រាប់នាង។

131 សូមក្រឡេកមើលយ៉ាកុបនៅពេលដែលគាត់ស្លាប់ ហោរាម្នាក់ បានខ្វាក់ បាន លើកជើងរបស់គាត់ឡើងលើគ្រែ បាននិយាយថា “ចេញមកកូនប្រុសរបស់យ៉ាកុប ហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីកន្លែងដែលអ្នកនឹងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ថ្វាយសិរីល្អ! អូ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំហាក់ដូចជាចម្លែក។ ប្រជាជនហាក់ដូចជាចម្លែក។ ប៉ុន្តែ អូ! បើអ្នក ស្គាល់—ការធានានេះ—ការដុតក្នុងដួងចិត្ត! “ចេញមកហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពី កន្លែងដែលអ្នកនឹងស្ថិតនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។” ហើយខ្ញុំអាចយកខគម្ពីរដដែល នោះ ហើយយកផែនទីដែលជនជាតិយូដាកំពុងអង្គុយសព្វថ្ងៃ ហើយបង្ហាញ ដល់អ្នកថាពួកគេស្ថិតនៅកន្លែងតែមួយដែលយ៉ាកុបបាននិយាយថាពួកគេនឹង នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយពួកគេមិនដែលធ្វើ នៅទីនោះ មិនបាននៅកន្លែងនោះ ទេ រហូតដល់ពួកគេវិលត្រឡប់ចាប់តាំងពីថ្ងៃទី៧ ខែឧសភាឆ្នាំ ១៩៤៦ នៅពេល យប់ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកជួបខ្ញុំនៅទីនោះហើយនិយាយសម្រាប់ បេសកកម្មនេះ។ ហើយខ្ញុំអាចបង្ហាញអ្នកថា នៅពេលពួកគេត្រឡប់ចូលទឹកដីថ្មី ពួកគេបានវាយចំចំណុចដែលយ៉ាកុបបាននិយាយថាពួកគេនឹងអង្គុយ។ ហើយ នៅទីនោះពួកគេកំពុងអង្គុយនៅថ្ងៃនេះ។ អូ អូ ខ្ញុំអើយ! យើងនៅជិតផ្ទះហើយនៅ ថ្ងៃណា១ គឺស្រេចហើយ។

132 អ្នកជាទីស្រឡាញ់ អ្នកឈឺ ឬអ្នកនឹងមិនឈរនៅទីនោះគ្រាន់តែឈរធម្មតា ទេ។ ខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក។ ខ្ញុំមានបញ្ហាពីព្រះដើម្បីអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកឈឺ។ មិនមែនដូចខ្ញុំទេ...ដូចខ្ញុំមានអំណាចក្នុងការប្រោសឱ្យជា ខ្ញុំអត់ទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ មានអំណាចអធិស្ឋាន។ ដូចខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ ជាវីឌីមិនមានអ្វីក្រៅពីខ្សែរ ដង្កក់ទេ ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាអ្វីដែលវានឹងធ្វើជាមួយអំណាចរបស់ ព្រះលើវា។” ឃើញទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែអធិស្ឋានបន្តិចបន្តួចសម្រាប់អ្នក ហើយដៃខ្ញុំនឹង ដាក់លើអ្នក តែខ្ញុំដឹងថាតើជំនឿលើព្រះនឹងធ្វើអ្វីខ្លះ។ វាត្រូវបានធ្វើសំរាប់អ្នកដទៃ វានឹងជួយអ្នក។ អ្នកជឿថាឥឡូវនេះនៅពេលអ្នកបោះជំហានទៅមុខ គ្រាន់តែនៅ ជិតកន្លែងបន្តិច។

133 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំឆ្ងល់ ដើម្បីធ្វើឱ្យការនេះមានប្រសិទ្ធិភាព ប្រសិនបើខ្ញុំមិនចង់ឱ្យ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំមកទីនេះហើយចាក់ប្រេងលើពួកគេ។ តើអ្នកនឹងធ្វើទេ បងប្រុស នេវីល? ខ្ញុំនឹងសួរក្រុមជំនុំថា តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានឬអត់។

134 ឥឡូវនេះចាំថា កាលពីសប្តាហ៍មុននៅពេលដែលខ្ញុំឈឺខ្លាំងណាស់ ជាមួយនឹងប្រេងល្អុងចាស់ ខ្ញុំនឹងឱ្យអ្វីទាំងអស់ប្រសិនបើមានគេមកហើយចាប់ដៃ ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចមាននរណាម្នាក់ចូលមកថា ព្រះបានប្រទានពរនិងជួយខ្ញុំ ខ្ញុំ ពិតជាពេញចិត្តណាស់។ អ្នកទាំងអស់គ្នាមានអារម្មណ៍ឥឡូវនេះដូចខ្ញុំអញ្ចឹង។ ឥឡូវអ្នកមានអារម្មណ៍ថាអ្នកចង់អោយខ្ញុំធ្វើដូចខ្ញុំចង់អោយនរណាម្នាក់ធ្វើសំរាប់ ខ្ញុំអញ្ចឹង។ ព្រះជាម្ចាស់ហាមខ្ញុំមិនដែលឈប់ធ្វើការនេះទេ។ ទុកឱ្យខ្ញុំធ្វើជានិច្ច ទោះបីខ្ញុំហត់នឿយ កន្លែងណាដែលខ្ញុំនឿយហត់ជាកន្លែងដែលខ្ញុំមិនអាចកម្រើក បានពីជើងមួយទៅជើងមួយទៀត សូមឱ្យខ្ញុំទៅ ពីព្រោះខ្ញុំនឹងជួបអ្នកទាំងអស់គ្នា ម្តងទៀត នៅលើទឹកដីនោះនៅទីនោះ។

135 បន្ទាប់មកអ្នកជាស្ត្រី ជាបុរសចំណាស់ បែកបាក់ មានសក់ពណ៌ប្រផេះ ហើយជ្រុះទៅជាបំណែកៗដូចផ្កាកុលាបដែលបានដុះឡើង ស្រក់ស្រទាប់ផ្កាចេញ ហើយបោះចោលទៅ អ្នកទើបតែមកដល់បំណែកនេះមែនទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ គ្រាន់តែ...ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកចង់នៅជាមួយគ្នាគឺដើម្បីបំភ្លឺសិរីរុងរឿង របស់ព្រះជាម្ចាស់។ ដូច្នេះនៅពេលដែលសត្រូវបានចាប់អ្នកហើយរត់ចេញ ខ្ញុំកំពុង មកដោយប្រើខ្សែដង្កក់របស់ព្រះ ដោយមានជំនឿជាមួយនឹងអំណោយដែលព្រះ ប្រទានដល់ខ្ញុំ។ នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយ ដូច្នេះអ្នកនឹងយល់។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ប្រសិនបើពេត្រុសនឹងចូលមក ឬពួកគេមួយចំនួន។” កុំនិយាយបែបនោះ។ អ្នកមិនចាំបាច់អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំទេ។ គ្រាន់តែចូលមកបែបនេះ ហើយនិយាយ ដូចជាស្ត្រីនេះនិយាយ “តើអ្នកគឺជាបងស្រីដូច្នេះហើយដូច្នេះ?” តើអ្នកឈ្មោះអ្វី? បងស្រី ហៅវ៉ត និយាយថា “អ្នកគឺជាបងស្រី ហៅវ៉ត។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿ បងស្រី ហៅវ៉ត? អ្នកជឿទេ។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ បន្ទាប់មកអ្នកឃើញថា អ្នកមានសិទ្ធិ ទទួលបានការប្រោសលោះទាំងអស់។” បន្ទាប់មកខ្ញុំនិយាយថា “បងស្រី ហៅវ៉ ត អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមិនអីទេ” ហើយដើរចេញទៅ។ អូ!...ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹង រៀន ខ្ញុំនឹងរៀន។” ខ្ញុំនិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! វាក្លាយជាបែបហ្នឹង។”

136 ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ជាការប្រសើរណាស់ មនុស្សគិតថារឿងដូចគ្នានៅពេល

ដែលខ្ញុំមកអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។” នោះជាអ្វី? អ្នកមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យទេ?

137 ហើយខ្ញុំបានឈរ ច្រើនដង ហើយបាននាំមនុស្សហើយនិយាយថា “អូ ប្អូនស្រីជាទីស្រឡាញ់ តើអ្នកនឹងជឿទេ? អូ តើអ្នកនឹងជឿទេ?” “ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមទ្រង់ធ្វើឱ្យពួកគេជឿដល់ទ្រង់ផង។ ឱពួកគេជឿវា។” “អូ សូមអ្នកនឹង ទទួលយកវាឥឡូវនេះ?” មិនមែនអញ្ចឹងទេ។ ខ្ញុំបានឆ្លងផុតពីរឿងនោះ។ ខ្ញុំបាន ឆ្លងផុតពីរឿងនោះ។

ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយរឿងនេះ “បងស្រី ហៅវ៉ែត អ្នកជាអ្នកជឿ?”

“បាទ គឺខ្ញុំជឿ។”

138 “មិនអីទេ បងស្រីហៅវ៉ែត ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកជឿ អ្នកគឺជាអ្នកស្នងមរតក នូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះមាន។” ហើយគ្រាន់តែទទួលដៃរបស់នាង។ ឃើញទេ ខ្ញុំជឿ។ ខ្ញុំទាក់ទងបងស្រីហៅវ៉ែត ដោយដាក់ដៃលើនាង។ ព្រះយេស៊ូវមិនដែល មានបន្ទូលថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្រាន់តែដាក់ដៃលើ ពួកគេ។” នោះហើយ បន្ទាប់មកនាងបានជាសះស្បើយ។ នាងអាចនិយាយបាន ថា “អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមិនអីទេ” បងស្រី ហៅវ៉ែត។ បន្ទាប់មកអ្នកអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះ វិញបានហើយ។ សូមព្រះប្រទានពរ។

139 សំរាប់អ្នកបងស្រី...[បងស្រីនិយាយថា “ហាំតុន។”—អេឌី។] បងស្រីហាំតុន អ្នកគឺជាអ្នកជឿមែនទេ? [“ខ្ញុំជឿ។”] អ្នកគឺជាអ្នកស្នងមរតកចំពោះអ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលទ្រង់បានផ្តល់។ ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នកបងស្រីហាំតុន។ អ្នកត្រលប់ទៅផ្ទះ វិញ ហើយឥឡូវអ្នកបានជាហើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងព្យាបាលអ្នក។

140 អ្នកគឺជាបងស្រី...[បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “ស្តុតធើ។”—អេឌី។] ស្តុត ធើ។ នោះហើយ...អ្នកគឺជាម្នាក់ដែលយើងបានអធិស្ឋាននៅមន្ទីរពេទ្យ។ អ្នកគឺជា អ្នកជឿ មែនទេបងស្រីស្តុតធើ អ្នកជាអ្នកស្នងមរតកទាំងអស់ដែលយើងសូម។ បងស្រីស្តុតធើ សូមអោយអ្នកទទួលបានអ្វីដែលអ្នកបានស្នើសុំ ហើយសូមអោយ បានជា។ ព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានវាដល់អ្នក។

141 បងប្រុស ជែន តើអ្នកជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានឱ្យអ្នកទេ? [បងប្រុស ជែន និយាយថា “បាទលោក។ បាទលោក។”—អេឌី។] ហើយសូមអោយព្រះជាម្ចាស់ ប្រទានដល់អ្នក នូវអ្វីដែលអ្នកសុំ!...?...

142 ខ្ញុំស្គាល់អ្នក។ [បងស្រីសូមនិយាយ—អេឌី។] អ្នកគឺជាអ្នកជឿ ប្អូនស្រី។ ខ្ញុំស្គាល់អ្នក។ នេះគឺជាប្តីរបស់អ្នកនៅទីនោះ។ គាត់ជាម្នាក់ដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋានតាមទូរស័ព្ទនៅថ្ងៃនោះ។ ខ្ញុំចងចាំជានិច្ច។ មិនអាចទៅការប្រជុំនៅទូលសាបានទេ។ មកចូលរួមការប្រជុំ។ ព្រះអម្ចាស់បានប្រោសគាត់អោយជា ហើយចាត់គាត់អោយទៅចូលរួមក្នុងអង្គប្រជុំ។ នៅក្នុងប្រូកស៊ី អ្នកឈរជំនួសនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ [ក្លាយប្រុសរបស់ខ្ញុំ។] នេះហើយដែលជាគ្រីស្ទាន បងស្រី! ឃើញទេ? គាត់ក៏នៅក្នុងប្រូកស៊ីដែរ។ គាត់បានឈរសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿហើយមានសិទ្ធិគ្រប់អ្វីៗដែលព្រះបានសន្យា។ ខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ហើយដោយនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទខ្ញុំសូមឱ្យអ្នកនូវអ្វីដែលអ្នកសុំ។

143 សូមអញ្ជើញមកបងប្រុសណេល។ សូមព្រះប្រទានពរ។ បានល្អចំពោះអ្នក។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកស្នើសុំ ព្រោះអ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ចំពោះអ្នក បងប្អូនខ្ញុំ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នក។ ទៅហើយទទួលវា។ សូមព្រះប្រទានពរ។

144 បងស្រីប្រុស ខ្ញុំស្គាល់អ្នក។ គិលានុបដ្ឋាយិកាតូចដែលត្រជុសខ្នងខ្ញុំស្គាល់អ្នក។ នាងមកពីទីនោះនៅក្បែរម៉ូតែលជេដេ ក្លោះដេ ឬអ្វីមួយដូចនោះ។ អ្នកនឹងឈរជំនួសអ្នកដទៃ។ ហើយនៅយប់នេះតើអ្នកចង់បានអ្វីពីព្រះវរបិតារបស់អ្នក? [បងស្រីប្រុសនិយាយថា “សម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់នៅយប់នេះ។”—អេឌី។] សម្រាប់ខ្លួនអ្នក នៅយប់នេះ។ [បងស្រីប្រុសនិយាយម្តងទៀត] បន្ទាប់មក សត្រូវបានកន្ត្រាក់អ្នកហួសពីការទៅដល់របស់វេជ្ជបណ្ឌិត ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមកតាមអ្នកដោយប្រើខ្សែដង្កាក់។ ហើយនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំបញ្ជាព្រួញខ្សែដង្កាក់នៅលើផ្ទាំងថ្មដែលចូលទៅក្នុងតំរងនោមក្នុងស្ថានភាពបិទជិត។ នឹងនាំអ្នកត្រលប់ទៅរកព្រះនៅដំណាក់របស់ទ្រង់វិញ។

យើងបានសូមទ្រង់ តាមរយៈព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

145 តើអ្នកជាឪពុករបស់បុរសម្នាក់នេះមែនទេ? តើអ្នកជាអ្នកជឿទេ? [បងប្រុសនិយាយ—អេឌី។] កូនលូននៅក្បែរអ្នក ទាប ហើយនៅផ្នែកខាងឆ្វេងរបស់អ្នក។ តើអ្នកជឿថាព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានមកអ្នក និងជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ទេ?

146 ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែនេះប្រហែលជាបានធ្វើការនឿយហត់អស់ជាច្រើនថ្ងៃ។ មកទីនេះ សម្រាប់គោលបំណងអ្វីមួយដែលត្រូវធ្វើ។ សូមឱ្យបំណងនៃដួងចិត្ត របស់គាត់ ព្រះវរបិតាអើយ ដូចដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ដែលទ្រង់នឹងសព្វព្រះទ័យ។ អាម៉ែន។

147 កុំសង្ស័យ។ ជំងឺកូនលូននឹងបញ្ឈប់អ្នកមិនឱ្យឈឺនៅទីនោះ ហើយអ្នកមិនអី ទេ។ សូមព្រះប្រទានពរ...?...

148 ប្រងស្រីម្នាក់និយាយថា “ឈឺក្បាលនិងបំពង់ករបស់ខ្ញុំ។ ឈឺឆ្អឹងជំងឺនិរោធន៍ខ្ញុំ ក្អក។ ខ្ញុំមិនអាចច្រៀងបានទេ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើអ្វីទាំងអស់។ ខ្ញុំ...?...ហើយខ្ញុំមិន អាចគេងច្រើនទេ។ សូម្បីតែធ្វើអ្វីក៏ដោយ។”—អឌី។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿ មែនទេ? [“ខ្ញុំ គឺអ្នកជឿ។ ខ្ញុំបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”] អ្នកគឺជាអ្នកជឿ។ [“ខ្ញុំដឹងថា ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅខាងក្នុង។”] អ្នកគឺជា—អ្នកគឺជាអ្នកស្នងមរតកចំពោះពរជ័យ ទាំងអស់នេះ។ [“ខ្ញុំដឹង។ ហើយខ្ញុំជឿ។ ខ្ញុំជឿលើការអធិស្ឋានរបស់អ្នក បងប្រុស ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលខ្ញុំ។ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់ឆ្លើយតបការអធិស្ឋាន របស់អ្នក។”] សូមអរគុណ។

149 បិតាអើយ ទូលបង្គំនាំមកនេះ ប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ចូលទៅក្នុងខ្សែភ្លើង ដែលស្ថិតនៅចំកណ្តាលគោលដៅ។ ហើយនាំនាងត្រឡប់មករកទ្រង់វិញ ពីដៃ របស់សត្រូវ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

150 នោះជាវិធីដែលវានឹងកើតឡើង។

151 ប្រងស្រីម្នាក់និយាយថា “...?...ខ្ញុំមានស្នូតកំពុងស្លាប់ ហើយម្ខាងទៀតបាន ស្លាប់។”—អឌី។] រកកាត់ស្នូត។

152 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចជាស្រ្តីវ័យក្មេងម្នាក់នេះបានឈរនៅទីនេះ នៅក្នុង ការរីកលូតលាស់នៃយុវវ័យនៅឡើយទេ ទូលបង្គំបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ ហើយស្នូតម្ខាងដែលនឹងត្រូវយកចេញ ហើយនាងនឹងអាក់អន់ចិត្ត អស់មួយជីវិត របស់នាង។ ទ្រង់គឺជាព្រះវរបិតារបស់យើង ហើយទូលបង្គំសំដៅទៅលើភ្លើងនៃ ការអធិស្ឋានសម្រាប់នាង ព្រះអម្ចាស់អើយ ឆ្ពោះទៅត្រង់ស្នូតនោះ។ ទូលបង្គំសូម អធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមឱ្យវាទៅត្រង់ស្នូតនោះហើយ ព្យាបាលវា។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំសូមការនេះ។ អាម៉ែន។

153 អ្នកគឺជាបងស្រី...[បងស្រីនិយាយថា “បងស្រីហ្នឹងហ្នឹង”—អេឌី។] បងស្រីហ្នឹងហ្នឹង [នៅខាងស្តាំក្បាល ហើយមានការឈឺចាប់អំពីវា។] យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ក្បាលរបស់អ្នកត្រូវបានដកចេញពីខ្ញុំ។ អ្នកគឺជាអ្នកជឿនិងជាអ្នកទទួលមរតកចំពោះព្រះពរទាំងអស់របស់ព្រះ គឺបងស្រីហ្នឹងហ្នឹង។

154 ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំនាំនាងមករកទ្រង់ដោយប្រើខ្សែតូចមួយដែលទ្រង់ឲ្យទូលបង្គំ ដូចដែលទ្រង់បានអោយដាវីខនូវខ្សែដង្កក់ ដើម្បីមើលចៀមរបស់ឪពុកគាត់។ ហើយបើសត្រូវចូលមករកចាប់ចៀម គាត់មិនខ្លាចទេ។ គាត់បានចាប់ខ្សែដង្កក់តូចនោះហើយទៅប្រយុទ្ធជាមួយតោហើយ—គាត់ក៏នាំចៀមមកវិញ។ នេះគឺជាការអធិស្ឋានដោយជំនឿ។ ទ្រង់បានប្រាប់ទូលបង្គំប្រសិនបើទូលបង្គំនឹង “ធ្វើឱ្យប្រជាជនជឿនិងស្មោះត្រង់។” ទូលបង្គំនាំបងស្រីហ្នឹងមកវិញនៅយប់នេះ។ ទូលបង្គំចាប់នាងពីដៃសត្រូវ។ នាងជាចៀមរបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំបាននាំនាងត្រឡប់ទៅក្រោលរបស់ព្រះបិតា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

155 [បងស្រីម្នាក់និយាយថា “បងស្រីឡូអ៊ែរ”—អេឌី។] បងស្រីឡូអ៊ែរ [ខ្ញុំមានសម្ពាធឈាម។] សម្ពាធឈាមខ្ពស់។ ហើយអ្នកគឺជាអ្នកជឿម្នាក់ បងស្រីឡូអ៊ែរ? អ្នកស្នងមរតកទាំងអស់។

156 បន្ទាប់មក ព្រះវរបិតាជាព្រះ ទូលបង្គំមានគោលបំណងអធិស្ឋាននៅយប់នេះ ដូចជាខ្សែដង្កក់របស់ព្រះសម្រាប់សម្ពាធឈាមខ្ពស់របស់បងស្រីឡូអ៊ែរ។ ហើយពេលក្រោយគ្រូពេទ្យនឹងពិនិត្យសម្ពាធឈាម សូមឱ្យគាត់មើលនាងហើយនិយាយថា “ឥឡូវវាធម្មតាទេ។” នាងនឹងដឹងថាបានធ្វើអ្វី។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំបានផ្តល់ឱ្យនាង។ អាម៉ែន។

157 [បងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេឌី។] មែនហើយ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមានឪពុករបស់ខ្ញុំនៅទីនេះនៅយប់នេះ ខ្ញុំអាចអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងសម្រាប់អ្នកផងដែរ។ ខ្ញុំយល់។

158 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ បុរសដែលបានជួលក្នុងប្រុសនេះ ថាគាត់នៅលើផែនដីនៅយប់នេះដោយសារតែគាត់។ កូនប្រុសរបស់គាត់ចង់ឲ្យឪពុករបស់គាត់ត្រឡប់មកវិញ។ នៅឆ្ងាយពីពិភពនៃអំពើបាប គ្រឿងស្រវឹង។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានដោយសេចក្តីជំនឿនិងកម្លាំង ហើយជាមួយនឹងអ្វីដែលទូលបង្គំអាចបោះវាបាន គ្រួសតូចនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ទូលបង្គំ

កំពុងទះកំផ្លៀងអារក្សដែលដាក់របស់នោះ។ ហើយសូមឱ្យវាចាកចេញ។ ហើយសូមឱ្យគាត់មកក្រោលដោយសុវត្ថិភាព ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

159 ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុសប្រាណាហាំ ដើម្បីឱ្យមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំចង់ទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំត្រូវតែមាន។ ខ្ញុំមានបំណងប្រាថ្នា។ ខ្ញុំត្រូវតែទទួលបានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” អ្នកមានបំណងចង់ទទួលវា។ អ្នកចង់ចូលមកទឹកដីសន្យាទាំងអស់។ [ហ្នឹងហើយ។]

160 ហើយឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ក្មេងប្រុសនេះគឺគ្រាន់តែឆ្លងទន្លេ បោះជំរំនៅម្ខាងទៀត ហើយទន្លេយំរំជាន់កំពុងតែឡើង។ ហើយគ្មានផ្លូវណាដែលគាត់អាចឆ្លងបានឡើយលើកំលែងតែទ្រង់ធ្វើដូចទ្រង់បានធ្វើចំពោះយ៉ូស្វេនិងអ៊ីស្រាអែល។ ហើយឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមទ្រង់ជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ សូមឲ្យបងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ទូលបង្គំចូល ឱព្រះអង្គអើយ សូមឱ្យគាត់ចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យានេះ ការសន្យានេះ។ នៅម្ខាងទៀត ដូចជាទូលបង្គំត្រូវបានពាំនាំនៅយប់ផ្សេងទៀត សូមឱ្យទូលបង្គំមានឯកសិទ្ធិចាប់គាត់ ហើយបោះដៃទូលបង្គំលើគាត់នៅក្នុងទឹកដីផ្សេងទៀត ដោយនិយាយថា “បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។” ផ្តល់ឱ្យវា ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមឱ្យគាត់ទទួលបានការសន្យារបស់ព្រះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន។

161 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ចំពោះការនេះ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ ដែននេះបានធ្វើល្អចំពោះខ្ញុំ ហើយបានធ្វើអ្វីៗសម្រាប់ខ្ញុំ ដែលមិនអាចនិយាយបាន។ គាត់ជឿនិងមានជំនឿ។ ហើយឥឡូវនេះសត្រូវម្នាក់ព្យាយាមចាប់យកមិត្តរបស់ខ្ញុំស្តេច។ ហើយគាត់គិតថាគាត់—គាត់អាចចាប់ក្មេងប្រុសនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមកតាមគាត់។ ខ្ញុំនឹងនាំយកមកវិញ នូវកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលកំពុងនៅលើថ្មនេះដោយសេចក្តីជំនឿ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទូលបង្គំបន្ទោសជំងឺទឹកនោមផ្អែមដែលមានជាតិស្ករ!...?...បងប្រុសខ្ញុំ។ សូមនាំចៀមផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់មកឯហ្វូងចៀមវិញ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

[បងស្រី ប៊ែល និយាយជាមួយបងប្រុសប្រាណាហាំ—អេឌី។]

162 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ប្អូនស្រីរបស់យើងដឹងថាការលើសទម្ងន់នេះ ដូច្នេះត្រូវពេទ្យនិយាយថា គឺជារឿងដែលសម្លាប់អ្នក។ “ជោននីមួយៗ លើសទម្ងន់ ចំណាយពេលមួយឆ្នាំ” យោងទៅតាមប្រតិទិនធានារ៉ាប់រង។ ហើយនាងចង់រស់នៅដោយគោរព

និងសរសើរដល់ព្រះ។ ហើយគ្មានគ្រូពេទ្យណាអាចធ្វើបែបនេះបានទេ ព្រះវរបិតា អើយ។ វាត្រូវតែនៅក្នុង—នៅក្នុងព្រះហស្ថទ្រង់។ ហើយបងស្រី បែបនេះបាន ស្មោះត្រង់ណាស់។ ហើយនាងមានចិត្តល្អនិងចេះពិចារណាក្នុងការសាកល្បង និងឆ្លងកាត់។ នាងបានឆ្លងកាត់ការសាកល្បងជ្រៅជាច្រើន។ ទូលបង្គំមក សម្រាប់នាងនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំមកជួបខ្មាំងសត្រូវនោះ។ ទូលបង្គំមានគោលបំណងជាមួយភាពត្រឹមត្រូវទាំងអស់ដែលទូលបង្គំអាចមាន ជាមួយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទូលបង្គំបានយកគ្រួសជំងឺនៃសេចក្តី ជំនឿគប់លើសត្រូវរបស់នាង។ សូមអោយវាខ្ចាត់ខ្ចាយ ហើយរត់ចេញពីនាង ហើយនាងនឹងអាចវិលត្រឡប់ទៅវាលស្មៅបៃតងស្រពោននិងដងទឹក តាមរយៈ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

វានឹងជាបងស្រីបែប។ កុំសង្ស័យ។

163 បងស្រីស្តែនស៊ើរ។ បងស្រីស្តែនស៊ើរនិយាយថា “បងប្រុសបង ប្រុសប៊ី ល ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់ជាងរាល់ថ្ងៃខ្ញុំរស់នៅ។ ហើយខ្ញុំបានមកទីនេះ២០ឆ្នាំ នៅក្នុងកន្លែងនេះ។ ហើយខ្ញុំបានជាសះស្បើយស្បើរតែអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាន បញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។ អ្នកចងចាំវាទាំងអស់ហើយ...?...—អេឌី។ ខ្ញុំពិតជាធ្វើបាន បងស្រី...?...[“ហើយទ្រង់បានប្រទានពរដល់ខ្ញុំយ៉ាងខ្លាំង! ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ជាងរាល់ថ្ងៃ នៃជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានជីវិតដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់។”] ខ្ញុំជឿថាបងស្រីស្តែនស៊ើរ។ [“ខ្ញុំសប្បាយចិត្ត។ ខ្ញុំសប្បាយចិត្ត! ប្រសិនបើនេះ មិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលខ្ញុំបានទទួល ខ្ញុំ—ខ្ញុំនៅលើអាសនៈសម្រាប់អ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានទទួលសម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំនឹងស្លាប់នៅលើអាសនៈ។”] អាម៉ែន។ [“នោះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់ឲ្យទ្រង់ធ្វើ ហើយខ្ញុំបានស្លាប់នៅលើអាសនា ជាមួយព្រះយេស៊ូវ។”] អាម៉ែន។ សូមព្រះប្រទានពរ...?... អាម៉ែន។ [“ហើយខ្ញុំនឹង ប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់អោយអ្នកធ្វើ។ អ្នកដឹងទេ ណូអេបានយកគ្រួសារទាំងមូល របស់គាត់មកជាមួយ ហើយខ្ញុំចង់បានគ្រួសាររបស់ខ្ញុំទាំងមូល។ អ្នកដឹងថាខ្ញុំ ចង់ឱ្យមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំបានសង្គ្រោះ។”] ខ្ញុំយល់។ កូនរបស់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ [“...?...កូនៗរបស់ខ្ញុំ។”] មែនហើយ មែន។ [“និងប្តីរបស់ខ្ញុំ។”] បាទ លោក ខ្ញុំ...[“ដូចដែលអ្នកបានដឹងទាំងអស់អំពីវា។”] មែន។ [“អ្នកបាន អធិស្ឋានសម្រាប់យើង។”]

164 យើងទាំងអស់គ្នាស្គាល់បងស្រី ស្ពែនស៊ើរ និងដឹងរបៀបដែលនាងនិងបងប្រុសជេសបានឈរលើស្ថានភាពលំបាកនោះ ប៉ុន្តែជាក់ស្តែងដែលមកដល់តាមរយៈព្រះវិហារនៅទីនេះ។ នៅពេលដែលខ្ញុំឆ្លងទៅម្ខាងទៀត ពួកគេនឹងមិនមានទម្លាប់ដើររបែបនេះទេ។ ពួកគេនឹងនៅក្មេង។ អូ! បងប្រុសជេសប្រសិនបើខ្ញុំគ្រាន់តែ...?...អ្នកដឹងហើយ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងពីរបៀបគ្រាន់តែ—នៅទូទាំងតូច...?...នៅត្រង់នេះ អ្នកត្រឡប់ទៅរកក្មេងស្រីវ័យក្មេងដែលគួរឱ្យស្រឡាញ់ជាថ្មីម្តងទៀត និងបងប្រុសជេសទៅក្មេងប្រុសនោះ។ ព្រះបានសន្យានឹងអ្នក។

165 ឥឡូវនេះ មើលទៅ។ ខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការបង្រៀនក្នុងជំទង់បន្តិច ដោយអ្នកគឺជាអ្នកចុងក្រោយនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យ។

166 ព្រោះ ខ្ញុំដឹងថានេះគឺជាក្មេងប្រុសតូចរបស់អ្នក ឈ្មោះនាលី។ អ្នកចង់ឱ្យវាត្រូវបានអធិស្ឋានឱ្យ [បងប្រុសនាលី និយាយថា “ត្រូវហើយ។”—អេឌី។]

167 ខ្ញុំចង់និយាយរឿងមួយនេះ។ តើអ្នកធ្លាប់បានអាននៅក្នុងបទគម្ពីរដែលព្រះគម្ពីរបានចែងអំពីរឿងនេះទេ? ប៉ូលបានប្រាប់មេទ័ពរ៉ូម៉ាំង។

តើអ្នកអាចលឺខ្ញុំបានទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេឌី។]

168 បានប្រាប់ជនជាតិរ៉ូម៉ាំង នៅពេលដែលគាត់ទាញដាវរបស់គាត់ ដើម្បីសំលាប់ខ្លួនគាត់ ឡើងទៅក៏លឺពពេលគាត់នៅក្នុងគុក។ ហើយការព្រួយបានធ្វើឱ្យរង្គោះរង្គើរ។ គាត់បាននិយាយថា “ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយអ្នកផ្ទះរបស់អ្នកនឹងបានសង្គ្រោះ។” តើអ្នកធ្លាប់ឮទេ? “និងអ្នកផ្ទះរបស់អ្នក។” ឥឡូវនេះ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿល្មមសម្រាប់ការសង្គ្រោះសម្រាប់ខ្លួនអ្នក តើអ្នកក៏អាចមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អ្នកផ្ទះដែរឬទេ? តាមរបៀបណាមួយព្រះនឹងធ្វើវា។

169 ហើយ ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់បងស្រីស្ពែនស៊ើរនិងបងប្រុសស្ពែនស៊ើរនៅយប់នេះ ដែលថាកូនៗគ្រប់រូប ពួកគេនិងកូនៗរបស់ពួកគេទាំងអស់នឹងរស់នៅក្នុងទឹកដីដ៏រុងរឿង រីករាយនៅទីនោះ ដែលនឹងមិនមានជំងឺឬគ្មានអាយុចាស់ជរា គ្មានទុក្ខព្រួយឬការខកចិត្ត ហើយជីវិតដ៏តូចទាំងអស់នៅទីនេះនឹងរលាយបាត់ទៅក្នុងសុបិន្តអាក្រក់ដែលបានកន្លងផុតទៅ។ សូមឱ្យពួកគេទទួលបានហើយសូមឱ្យកូនរបស់នាងនិងប្តីរបស់នាងនិងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់

របស់នាងទាំងអស់ ហើយអស់អ្នកដែលស្រឡាញ់នាងនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលនាង
ស្រឡាញ់អាចនៅទីនោះជាមួយនាង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

170 ប្រសិនបើស្រីស្ពែនស៊ើរនិយាយថា “អាម៉ែន។ សូមអរគុណ។”—អេឌី។ ព្រះប្រទាន
ពរអ្នក។ [“ខ្ញុំនឹងមានអាយុប៉ែតសិបពីរឆ្នាំ ឆាប់ៗនេះ។” អាយុ ៨២ឆ្នាំ។ [“...?...
ប៉ុន្តែពួកគេនឹងត្រូវបាក់បែក នៅអាយុនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែធ្វើម្ហូប បោកគក់ និង
អ៊ុតខោអាវ និងសំអាតផ្ទះទាំងអស់។” ដូចជាពិភពលោកកំពុងតែដួលរលំ បង
ស្រីស្ពែនស៊ើរ។ [ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំហត់ណាស់ គ្រប់ពេល។ ពួកគេទទួលបានវា...
ខ្ញុំបានសូម្បាយរបស់ខ្ញុំ ដែលជាម្តាយចុងរបស់ខ្ញុំ ដែលមានអាយុកៅសិបឆ្នាំ តើ
អ្នកមានអារម្មណ៍យ៉ាងណានៅពេលអ្នកចាស់ ជាយូរយាណាស់មកហើយ។ នាង
បាននិយាយថា រ៉ូស ប្រហែលជាអ្នកនឹងអស់កំលាំងគ្រប់ពេលវេលា។ ខ្ញុំហត់។]
មែនហើយ អ្នកទើបតែត្រៀមខ្លួនដើម្បីសម្រាក អ្នកបានឃើញហើយ។ [“ខ្ញុំហត់
ណាស់គ្រប់ពេល។ ខ្ញុំត្រូវការសម្រាក។ ខ្ញុំត្រូវការវា។” ត្រូវហើយ ម៉ាម៉ា។ [ហើយ
ខ្ញុំចង់សម្រាកនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់ សូមលុតជង្គង់ចុះ។ រាល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំ
ត្រូវការ។” មែន។ សូមរក្សាសេចក្តីជំនឿរបស់អ្នកលើទ្រង់ គឺបងស្រីស្ពែនស៊ើរ
ហើយអ្នកនឹងឆ្លងកាត់។ [“ខ្ញុំចង់ស្លាប់នៅលើអាសនានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
នោះគឺជាអ្នកដែលខ្ញុំចង់ឃើញ រហូតដល់ទ្រង់នៅតែបន្តអំពាវនាវ។” ហើយទ្រង់
មានបន្ទូល... [“ខ្ញុំចង់បានអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់មានសម្រាប់ខ្ញុំ។” ហើយប្រាកដ
ដូចខ្ញុំឈរនៅទីនេះជាមួយអ្នកយប់នេះ បងស្រីស្ពែនស៊ើរ ដោយព្រះគុណរបស់
ទ្រង់ខ្ញុំនឹងឃើញអ្នកនិងជេសឆ្លងកាត់ព្រំដែនដែលនៅក្មេងហើយមានសុខភាព
ល្អ។ អ្នកទាំងអស់គ្នានឹងរត់ហើយហាក់ចុះឡើង។ “បងប្រុសខ្ញុំ! បងប្រុសខ្ញុំអើយ!”
ខ្ញុំនឹងជួបអ្នក។

ការភ័យរបស់នាង។

171 ឱព្រះវរបិតាអើយ ក្មេងស្រីនេះមានការបែកបាក់ ហើយថ្នាំមិនអាចជួយ
នាងបានទេ។ មានតែនាងទេ ដែលរារាំង។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំមករកនាងនៅយប់
នេះ។ ទូលបង្គំមកឯទ្រង់ព្រះវរបិតាអើយ។ ទូលបង្គំមកសុំដោយផ្ទាល់ដែល
ទូលបង្គំត្រូវតែបាញ់ ដោយភ្លើង។ សូមឱ្យវាត្រូវបានក្លាយជាសូន្យយ៉ាងច្បាស់
សក់គ្រង់នៅខាងក្រោយរបស់គាត់។ សូមអោយការអធិស្ឋាននេះ នៅក្នុងព្រះនាម

នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហែកវាទៅជាបំណែក នាំយកចៀមនៃវាលស្មៅរបស់ព្រះ ត្រឡប់មកវិញ។ អាម៉ែន។

វាត្រូវតែជា សម្លាញ់។

172 ប្រងស្រីម្នាក់និយាយថា “គ្រាន់តែអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំមានកូន ៦ នាក់ដែលខ្ញុំសុំ អោយព្រះជួយព្យាបាលនិងសង្គ្រោះ។”—អេឌី។

173 ព្រះនៃឋានសួគ៌ សូមផ្តល់អំណោយនោះ កូនៗទាំងប្រាំមួយរបស់នាង ដែលនាងប្រាថ្នាចង់បានសង្គ្រោះ។ នាងបានឮទីបន្ទាល់នោះពីបងប្រុសដុលតុន កូនស្រីជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។ នាងចង់ឱ្យកូនប្រាំមួយនាក់ ព្រះបិតា។ សូម ឱ្យនាងមានពួកគេ។ សូមអោយពួកគេជួបនាងនៅទីកន្លែងនោះដែលគ្មានពេលយប់ ការពារនិងរកទីជំរកដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមឱ្យអ្នកមានពួកគេ បងស្រី ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

ប្រងស្រីម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេឌី។

174 ខ្ញុំជឿអ្នក។ គ្មានអ្វី ដែលពិបាក អាចជួយមិនបានទេ។ ពួកគេផ្តល់ឱ្យគេ នូវវត្ថុតូចមួយដែលមើលទៅដូចជា អូ អាសេតតាមីន។ ពួកគេហៅវាថាជាអ កម្មិន ក្រហម។ ថា ស្ទើរតែ ដែលសម្លាប់អ្នក។ វាធ្វើអោយឈាមអ្នកឡើង។ ប៉ុន្តែ សូមមើល។ សូមមើល ជំងឺរលាកសន្លាក់គឺដូចជាសត្វតោដែលចាប់ចៀម ហើយរត់ចេញ។ ឥឡូវតើរំកិលនឹងធ្វើអ្វី? អូ ខ្ញុំអើយ! មានតោគ្រហឹម គ្រហឹមនិង កូនចៀម។ ហើយគាត់ស្រឡាញ់កូនចៀម ដូច្នោះគាត់ក៏រត់ទៅជាមួយកូនចៀម ដែរ។ ប៉ុន្តែជាវិធានយកខ្សែដង្កក់ទៅតាមគាត់។ ឃើញទេ? ឥឡូវមើល។ គាត់មានដុំថ្មចំនួនប្រាំគឺ ជំនឿ ខ្លួនឯង។ ខ្សែដង្កក់របស់គាត់គឺនៅក្នុងដៃនេះ ព្រះយេស៊ូវ។ ទ្រង់ជាអ្នកបាញ់ស្លាប់។ មានអ្វីមួយកើតឡើង។ សូមទៅបន្ទាប់ពី ការរលាកសន្លាក់ នៅយប់នេះ ដោយការអធិស្ឋាននេះ។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទាន អំណោយដល់អ្នក។

175 ប្រងស្រីនិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេឌី។ នាងចង់ទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាម? [ទេ។ អត់ទេ នាងមិនបាននិយាយដូច្នោះទេ។] អ្នកចង់ឱ្យនាងទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ [ខ្ញុំចង់ឃើញនាងបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក។] សូមអរគុណ បងស្រី។ មិនមែនដោយសារតែនោះជាវិធីនោះទេ។ គឺ

ពីព្រោះ...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនោះគឺនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដ្បិត “ព្រះវិហិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំនឹងនៅជាប់វា បងស្រី។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ ខុសគ្នាទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បានដូចគ្នា។ ខ្ញុំមិនអនុញ្ញាតទេ...ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងទទួលខុសត្រូវ ចំពោះរឿងនោះ អ្នកឃើញទេ? ហើយខ្ញុំត្រូវតែនិយាយវាតាមវិធីដែលនិយាយវា។ មិនមែនឱ្យខុសគ្នាទេ តែត្រូវស្មោះត្រង់។

176 ឥឡូវនេះ ព្រះវិហិតាអើយ យើងមករកមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់នាង ដែលមានជំងឺរលាកសន្លាក់ ហើយនៅទីនេះនាងចង់អោយនាងទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដ្បិតនោះគឺជាផ្លូវចូល។ នោះគឺជាច្រក ទ្វារបើកចំហ។ នោះគឺជាកន្លែងដែលយ៉ូស្វេបានបើកផ្លូវមួយដែលឆ្លងកាត់ទឹកដី សន្យា។ មិនមានកន្លែងពីរបីបានបើកទេ។ មានតែមួយប៉ុណ្ណោះ។

177 ពេត្រុសនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលព្រះវិហារបានបើកសម្តែងដំបូងគេ បានបើកផ្លូវមួយ បាននិយាយថា “ប្រែចិត្តអ្នករាល់គ្នាហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ពួកគេមិនដែលផ្លាស់ប្តូរពីផ្លូវតែមួយនោះទេ ពួកគេម្នាក់ៗបានឆ្លងកាត់ទឹកដីសន្យា។

178 ពួកគេខ្លះបានព្យាយាមឆ្លង ផ្លូវមួយផ្សេងទៀត ហើយប៉ូលបាននិយាយទៅ កាន់គាត់ថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងអ្វី? កន្លែងណាដែលអ្នក ព្យាយាមឆ្លងកាត់?”

ហើយពួកគេបាននិយាយថា “នៅទីនេះជាកន្លែងដែលយ៉ូហានបានមើល។”

179 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ យ៉ូហានគ្រាន់តែចង្អុលបង្ហាញពេលវេលា និងទីកន្លែង។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានពួការនេះ ពួកគេបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៅឯកន្លែងដ៏ត្រឹមត្រូវ។ ហើយពួកគេបានឆ្លងកាត់ ហើយទទួលបាន ដើមទំពាំងបាយជូរដ៏បរិសុទ្ធ។

180 ផ្តល់វាទៅឱ្យប្អូនស្រីរបស់យើងនិងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់នាង នៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

181 បងប្រុសលីលី។ [បងប្រុសលីលីនិយាយថា “ខ្ញុំជឿថាអ្នកគឺជាប្រធានដ៏ ត្រឹមត្រូវគឺបងប្រុសប្រាណហាំ។”—អេឌី។] អូ! បងប្រុស [បានដើរឡើង...?... អ្នកចាំថាប្រសិនបើមាននៅក្នុងក្តីសុបិន្ត មានអ្វីមួយកើតឡើង...?... ប្រសិនបើ

អ្នកនិយាយពីសុចិននោះ មិនអីទេ។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំមាន។ កន្លែងណា អ្នកតែងតែសុចិនណា?...។ ត្រូវហើយ។ នោះគឺជាពេលមួយ។ [ត្រូវហើយ។] មែន។ ខ្ញុំរីករាយ...សូមព្រះប្រទានពរ។ អ្នកកំពុងធ្វើដំណើរទៅទឹកដីដែលបានសន្យាឥឡូវនេះ! ប្រហែលជាខ្ញុំនឹងនិយាយពីវា។

182 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់នៅចាំបានមុនពេលដែលព័ន្ធកិច្ចនេះបានបញ្ជាក់ដល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំកំពុងនេសាទជាមួយបុរសម្នាក់នៅថ្ងៃមួយ នៅឯទន្លេ បឹងមួយ? ហើយ ខ្ញុំបានចាប់ត្រីតូចៗ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើខ្ញុំ។ មាន...បុរសនេះជាស្នេហាប្រឆាំងព្រះយេស៊ូវម្នាក់។ ប្អូនប្រុសរបស់គាត់នៅទីនេះកន្លែងណាមួយ គឺបឹងរូដ។ គាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ ដែលជាអ្នកជិតខាងខ្ញុំ។

183 នេះគឺជាលីលី។ ហើយមនុស្សទាំងនេះគឺជាស្នេហាប្រឆាំងព្រះយេស៊ូវ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា ថ្ងៃមួយនៅពេលដែលយើងកំពុងនេសាទនៅទីនោះ បន្ទាប់ពីក្មេងប្រុសនេះបានប្រែចិត្តជឿ ខ្ញុំបានប្រាប់គាត់ថាមានអ្វីមួយនៅក្នុងជីវិតរបស់គាត់ ហើយតើមានអ្វី—អ្វីដែលបានកើតឡើងនិងអំពីវា។ ដែលគាត់ទើបតែបានប្រាប់ខ្ញុំ ហើយគាត់ទើបតែបានចេញពីជីវិតរបស់គាត់ ដែលជាអ្វីក៏ដោយ។ វាពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ឪពុករបស់គាត់គឺជាម្នាក់—អ្នកអាន។ តើប៉ានៅទីនេះយប់នេះទេលីលី? [មានគេនិយាយថា “មិនដឹងទេ។”—អេឌី។] ហើយគាត់និងភរិយារបស់គាត់ ទាំងពីរនាក់ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដើម្បីធ្វើជាសាក្សីនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅទីនេះក្នុងអាងទឹក។ ហើយនៅថ្ងៃមួយបុរសនេះកំពុងតែអង្គុយនៅ ក្បែរខ្ញុំ។

184 បែង តើអ្នកនៅឯណា? តើគាត់នៅទីនេះយប់នេះទេ? [មានគេនិយាយថា “នៅខាងស្តាំនៅជ្រុងខាងក្រោយនៅទីនោះ។”—អេឌី។] នៅកាច់ជ្រុង។ ត្រូវហើយ។

185 ហើយយើងបាននេសាទ។ ហើយ បងប្រុស កូនប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំបានសម្លាប់...ខ្ញុំគិតថាគាត់បានសម្លាប់កូនឆ្មារពីរឬថ្ងៃមុន។ មេឆ្មាចាស់តូចនោះមានកូនតូចមួយក្រុម ហើយគាត់ក៏រើសវា ហើយទម្លាក់វាចោល។ ខ្ញុំគិត...ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់នឹងធ្វើឱ្យជីវិតតូចនោះរស់ឡើង” ថ្ងៃមុន។ ត្រូវទេ លីលី? [បងប្រុសលីលីរូដនិយាយថា “ត្រូវហើយ។”—អេឌី។] ការតំឡើងក្នុងក្រេឌីត។

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយយើងបាន
នេសាទពេញមួយយប់ ហើយមិនបានចាប់អ្វីទាំងអស់។

186 នៅព្រឹកបន្ទាប់ យើងបាននេសាទត្រី ហើយត្រលប់មករកស៊ីវិញ។ នោះគឺជា
ត្រីតូច។ ហើយបងប្រុសលីលីមានអាងធំមួយ ហើយគាត់បានអោយត្រីទីលាប
យ៉ាលេបវាបន្តិច ដែលជាទំពាក់ដ៏ធំដែលគាត់មាន រហូត ដល់ពេលដែលគាត់ទាញ
វាចេញ ខ្សែតូចមួយនៅជាប់នឹងពោះ តូច។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ទាញវា
ចេញ គាត់គ្រាន់តែត្រូវទាញផ្នែកខាងក្នុងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀតចេញពីត្រីទីឡាបយ៉ា
ដើម្បីទទួលបានវា។ ហើយគ្រាន់តែទាញវាចេញទាំងអស់ ពីព្រោះបុព្វហេតុដ៏ធំ
បានជាប់ក្នុងពោះត្រី។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើ គាត់បានបោះវាចុះនៅ
លើទឹក។ ហើយគាត់គ្រាន់តែដកដង្ហើម បួនប្រាំដង ហើយនោះគឺវា ដោយសារតែ
ប្រមាត់របស់គាត់និងព្យួរចេញពីមាត់របស់គាត់។ ហើយគាត់អណ្តែតនៅជុំវិញ
ទីនោះប្រហែលកន្លះម៉ោង អណ្តែតឡើងទៅក្នុងគុម្ពាត។

187 ហើយខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ នេសាទ។ ហើយភ្លាមៗនោះ ព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធបានមកមានបន្ទូលថា “និយាយទៅកាន់ត្រីនោះ។”

188 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រីតូចអើយ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវជីវិតរបស់អ្នក
ម្តងទៀត។” ហើយត្រីតូចនោះ បានងាប់នៅលើទឹក ហើយបែរទៅម្ខាងទៀត ហើយ
គាត់ក៏ហែលចូលទៅក្នុងទឹក លឿនតាមដែលគាត់អាចទៅបាន។

189 បងប្រុសលីលីនិងបងប្រុសរូដកំពុងមានវត្តមាន។ បងប្រុសលីលីបាន
និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ មានន័យថាសម្រាប់ខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំបាននិយាយទៅ
កាន់អ្នកតូច...”

190 យប់នេះ ខ្ញុំអាចប្រាប់ពួកគេពីអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ? [បងប្រុសលីលីរូដ
និយាយថា “អ្នកប្រាកដជាអាច។ មិនអីទេ បងប្រុសប្រាណហាំ។”—អេឌី។]

191 គាត់បាននិយាយថា នៅពេលគាត់ទាញផ្នែកខាងក្នុងចេញពីគាត់ គាត់បាន
បោះវាទៅខាងក្រៅ ហើយនិយាយថា “អ្នកបានបាញ់ខ្សែ ចុងក្រោយរបស់អ្នក មិត្ត
តូចអើយ” ដូចនោះ។ បោះវាចេញ។

គាត់បាននិយាយថា “វា—វាមានន័យថាខ្ញុំ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ បងប្រុសលីលី។ នោះមិនមែនទេ។”

192 បងប្រុសប៊ែងនៅទីនោះ បាននិយាយថា “តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅលើពិភពលោកនេះ រាប់ពាន់នាក់ដែលចូលចិត្តឈរនៅកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរនៅពេលនេះ ឃើញប្រទានភាពរបស់ព្រះចុះមកធ្វើអ្វីៗដូចនោះ!” និយាយម្យ៉ាងទៀតគាត់ចូលចិត្ត...

193 ខ្ញុំជឿថាយើងទាំងអស់គ្នាមានអារម្មណ៍ដូចពេក្រុសដែរ “ជាការប្រសើរដែលបានមកទីនេះ។ សូមសាងសង់រោងឧបោសថចំនួន ៣ ។” ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។

194 ឥឡូវនេះ បងប្រុសលីលី អ្នកបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតឡូវនេះ។ អ្នកបានចាកចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ ជើងខ្លីនិងភាពកខ្វក់នៃពិភពលោកត្រូវបានទុកចោល។ ឥឡូវនេះអ្នកកំពុងតែឈរនៅលើច្រាំងទន្លេយ៉ាងដាន់គ្រាន់តែឆ្លងកាត់កន្លែងមួយប៉ុណ្ណោះ។ ព្រះអាចនឹងនាំអ្នកទៅ លីលី។

195 ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ៍នេះ គឺជាពានរង្វាន់របស់អ្នក។ គាត់ប្រាកដជាស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពអាក្រក់មួយ ប៉ុន្តែបេះដូងរបស់ខ្ញុំបានទៅរកគាត់។ ការអធិស្ឋានរបស់យើងទើបតែបានបក់បោកយ៉ាងខ្លាំង ហើយរឿងដែលបានចាប់គាត់បានបាត់ពីគាត់ហើយ។ វាត្រូវបានកម្ទេច។ ហើយឥឡូវនេះគាត់កំពុងធ្វើដំណើរទៅកាន់ទន្លេយ៉ាងដាន់។ យកគាត់ទៅទឹកដីសន្យា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយបោះត្រាគាត់ក្នុងចំណោមប្រជាជន។ នោះនៅថ្ងៃដ៏រុងរឿងដែលយើងនឹងជួបនៅត្រង់កន្លែងផ្សេងទៀត ខ្ញុំអាចមានអារម្មណ៍ឱបក្រសោបដែររបស់គាត់ ស្រែកថា “បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ!” “ខ្ញុំស្គាល់គាត់។” នាំយកប៊ែងរួមជាមួយគាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ តើបានទេ? ប៉ាប៉ានិងម៉ាក់ៗនិងពួកគេទាំងអស់ បងស្រី និងគ្រួសារដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ សូមឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាបានជួបនៅឯព្រះអម្ចាស់ ហើយពួកគេគ្រប់គ្នានឹងបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ខ្ញុំអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

អ្នកនឹងទទួលបានវា បងប្រុស។ សូមព្រះប្រទានពរ បងប្រុសលីលី។

196 មានគេនិយាយថា “បងប្រុស?”—អេឌី។ បាទ បងប្រុស។ [“មានការអំពាវនាវពីចម្ងាយ និងការស្លាប់ កំពុងរង់ចាំ។”]

197 មាននរណាម្នាក់ជិតស្លាប់ នៅលើការហៅពីឆ្ងាយ។ ហើយខ្ញុំនឹងបង្វែរកម្មវិធីទៅបងប្រុស នៅពេលនៅទីនោះ។

198 ប្រុងប្រុស នៅលើ និយាយថា “ថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យនិងសម្បើមនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់!
សព្វថ្ងៃនេះព្រះបានធ្វើអ្វីដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់យើង។ ការរំពឹងទុករបស់ខ្ញុំត្រូវបាន
បំពេញយ៉ាងពេញលេញ—អេឌី។”

[ចូរយើងក្រោកឈរឡើង ជាមួយគ្នា។]

199 [“ចាំកម្មវិធីបន្ទាប់មក នៅយប់ថ្ងៃពុធ។ ត្រូវអធិស្ឋានច្រើន។ អស់អ្នកដែលមិន
ស្តាប់ចិត្ត និងចិត្តដែលមិនប្រាកដប្រជាមានទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះ។ ពេលវេលាគឺ
ជិតដល់ហើយ។ ឥឡូវនេះដល់ពេលហើយ។ ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃនៃសេចក្តីសង្គ្រោះ។”]

200 [“សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នាដែលជាភ្ញៀវ អ្នកមកពីចម្ងាយ។
ការអធិស្ឋានរបស់យើងគឺថាព្រះនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវការធ្វើដំណើរដោយក្តីមេត្តា
ករុណាត្រឡប់ទៅកន្លែងស្នាក់នៅរបស់អ្នកវិញ។ រីករាយដែលបានជួបអ្នកជាមួយ
យើង។ ហើយសូមអធិស្ឋានអោយយើងពេលដែលអ្នកទៅនោះព្រះអម្ចាស់នឹង
ប្រទានពរនៅទីនេះដែរ។”]

201 [“ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ទូលបង្គំដែលជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់បាន
មកនៅយប់នេះ ដើម្បីធ្វើកិច្ចការបំរើនិងព្យាការីរបស់ទ្រង់ ដោយឈរនៅចន្លោះ
គម្លាត បង្កើតជារបងការពារ មករកយើងដោយក្តីជឿជឿនលឿនរបស់អ្នកបំរើព្រះអង្គ
បានទទួលបុណ្យជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបានផ្តល់មុខងារជាហោរា
ឲ្យនិយាយទៅកាន់មនុស្សជំនាន់នេះ។ ជួយពួកយើងនៅថ្ងៃនេះនិងយប់នេះ ដើម្បី
ទទួលបានសារដែលមករកយើង ព្រះអម្ចាស់ ការដាស់តឿនឱ្យត្រៀមខ្លួន។”]

202 [“សូមជូនពរអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលចេញពីទ្វារនៃអាគារនេះនៅយប់នេះ។ សូម
ឱ្យជំងឺដែលមានមកលើយើងដែលយើងមិនដឹង សូមអោយព្រះពរនិងព្រះចេស្ដា
របស់ព្រះអង្គការពារនិងព្យាបាលយើងនិងការពារយើង រហូតដល់ពេលនោះ
នៅពេលដែលអ្នកត្រៀមខ្លួនផ្ទេរយើងទៅត្រើយម្ខាង។ សូមប្រសិទ្ធិពរដល់អស់អ្នក
ដែលធ្លាក់ទឹកចិត្តនិងខកចិត្ត អ្នកដែលគួរអោយខ្លាច និងអ្នកដែលខ្សោយ។”]

203 [“ព្រះអង្គ យើងអធិស្ឋាននៅយប់នេះសម្រាប់ការមកលេងពិសេស គឺ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលគង់នៅលើអ្នក ធ្វើដំណើរតាមផ្លូវនីមួយៗ អ្នកធ្វើ
ធម្មយាត្រា មនុស្សចម្លែកគ្នានៅក្នុងទ្វាររបស់យើង។ អ្នកដែលចេញទៅក្រៅទ្វារ
យប់នេះ សូមអោយរាំងននគ្របពីលើឈាម លើលើឆ្កាងកាលវ៉ារី គ្របបាំងហើយ
ផ្គត់ផ្គង់អោយបានគ្រប់គ្រាន់។”]

204 [ព្យាបាលយើងពេលយើងឈឺ។ រក្សាយើងដោយព្រះចេស្ដាដ៏ខ្លាំងក្លារបស់ ទ្រង់។ ចាក់ប្រេងតាំងយើង សម្រាប់កម្មវិធី។ ចូរយើងដើរដោយសេចក្ដីស្រឡាញ់ នៅចំពោះទ្រង់ រាល់ថ្ងៃនៃជីវិតរបស់យើង។ ហើយយើងនឹងសរសើរដល់ទ្រង់ ចំពោះការនេះ ពីព្រោះយើងទូលសូមដោយនូវព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនិងដោយ ព្រោះទ្រង់។ អាម៉ែន។]

205 [ហើយព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ហើយយើងរីករាយដែលមានអ្នក។ ចាប់ដៃ គ្នាទៅវិញទៅមក។—អេឌី។]

206 ពិតជាពេញចិត្តចំពោះអ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ កាតនិង...?... បាទលោក។ ពិតជាពេញចិត្តណាស់...?...

207 ដូច្នេះយើងបានធ្វើច្នៃនៃជំនឿ...?..មានបុរសម្នាក់មកពីជុំវិញ...?.. ដូច្នេះខ្ញុំ បានអធិស្ឋានឱ្យគាត់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ បានដាក់នៅទីនោះ រយៈពេលមួយម៉ោង មិនមានជីពចរដកដង្ហើម មិនមានអ្វីទាំងអស់។ គ្មានដង្ហើម គ្មានជីពចរ ឬដកដង្ហើមមិនមានអ្វីទាំងអស់។ ភ្នែកបានដាក់នៅក្នុងក្បាលរបស់ គាត់ បានធ្លាក់ចុះនៅក្នុងវេទិកា។ [បងប្រុស នេវីល និយាយថា “នាងគ្រាន់តែទុក គាត់ឱ្យនៅទីនោះរហូតដល់ការអធិស្ឋានចូលមក។”]

208 នេះនៅតែបើក? [បងប្រុសនេវីល និយាយថា “បាទ វានៅតែបើក”—អេឌី។]

209 តើខ្ញុំអាចទទួលបានការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទេ? វិធីដែល ជាគ្រូ ផ្សាយដំណឹងល្អវ័យក្មេង អធិប្បាយ នៅទីនេះនៅក្នុងរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា ត្រូវបាន គេផ្សព្វផ្សាយថា បានស្លាប់នៅលើវេទិកា គឺប្រហែលមួយម៉ោងមុន។ ខណៈ ពេលដែលគាត់កំពុងអធិប្បាយ បានធ្លាក់ចុះ ហើយបានស្លាប់នៅក្នុងតុអធិប្បាយ ដែលជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដែលគេបានស្គាល់ម្នាក់កំពុងអធិប្បាយនៅទីនេះនៅ រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា។ គ្រូគង្វាលទើបតែមកហើយបានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ។ គាត់បាន ស្លាប់នៅពេលដែលកំពុងអធិប្បាយនៅក្រោមការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណ បានធ្លាក់ចុះ ភ្នែករបស់គាត់ បានកំណត់ការដកដង្ហើមបានចាកចេញពីគាត់។ គាត់បានប្រកាសថាបានស្លាប់ហើយ បានដេកលក់អស់រយៈពេលមួយម៉ោង។ ហើយអ្វីមួយបានប្រាប់ពួកគេឱ្យហៅក្រុមជំនុំហើយឱ្យខ្ញុំអធិស្ឋាន។ ដូច្នេះខ្ញុំបាន អធិស្ឋានឲ្យគាត់ត្រឡប់មកវិញ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ សូមឱ្យ

អ្នកចូលរួមជាមួយខ្ញុំដោយជំនឿ ថាវានឹងមិនខកខានគោលដៅទេ។ ធ្វើឱ្យគាត់
ស្រស់ហើយនាំគាត់ត្រឡប់មកវិញ។ សូមអរគុណ។

210 ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក រហូតដល់ខ្ញុំឃើញអ្នកនៅយប់ថ្ងៃពុធ។ អ្នកមកពី
ចចហ្គា និងនៅជុំវិញ លាហើយ។ ព្រះគង់ជាមួយអ្នក។

211 បងប្រុសផាត...?...



កូនចិញ្ចឹម ១ KHM60-0515E

(Adoption 1)

ប័ណ្ណកូនចិញ្ចឹម

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 15 ឧសភា 1960 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាន់វីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2021 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG